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naša mala Lepoglava 
ponovo je bila čipkarsko 
središte Europe! S uspje-
hom smo organizirali Me-
đunarodni festival čipke 
na kojem smo ugostili 
čipkarice iz čak petnaest 
zemalja Europe. Takav 
odaziv najbolje govori o 
ugledu koji uživa Lepogla-
va i naš festival, koji se je 
definitivno potvrdio kao 
vodeći festival čipke u Eu-
ropi. Posebno zahvaljujem 
Republici Turskoj, ovogo-
dišnjoj zemlji - partneru, 
koji se je na festivalu pred-
stavio s iznimnim progra-
mom u kojem su uživala 
sva čula naših posjetitelja.

Doista imamo puno 
razloga za ponos. Ovoga 
smo ljeta napravili nove 
iskorake kojima nastoji-
mo podići kvalitetu života 
naših sugrađana i budući 
razvoj Lepoglave temeljiti 
na pametnim i održivim 
rješenjima.

Uspješni smo i u pro-
vedbi novog projekta poti-
cane društvene stanograd-
nje, kojim ćemo mladim 
obiteljima omogućiti da 
riješe svoje stambeno pita-
nje, kupnjom novog stana 
po znatno nižoj cijeni.

Proteklih mjeseci na-
stavili smo i intenzivne 
radove na komunalnoj in-
frastrukturi, uređivali smo 
ceste, sanirali smo klizi-
šta, postavljali smo nove 
nogostupe, uređivali smo 
vodotoke kako bi takvim 
ulaganjima osigurali još 
bolje uvjete za život na ci-
jelom području Grada Le-
poglave.

Posebno veseli da je 
Grad Lepoglava prema 
podacima Ministarstva fi-
nancija, bio najuspješniji 
mali grad u Republici Hr-
vatskoj po rastu povučenih 
sredstava iz EU fondova u 
2023. godini.

Grad Lepoglava je već 
godinama orijentiran pre-

ma povlačenju sredstava 
iz fondova Europske unije. 
Naš izvorni proračunski 
prihod je oko dva miliju-
na eura i nedostatan je 
za ostvarivanje planova i 
ciljeva koje smo si zadali, 
posebno onih u razvoju 
komunalne i društvene in-
frastrukture te provođenju 
demografskih politika, što 
je jedan od naših priorite-
ta.

Tih dva milijuna kuna, 
koliko smo ukupno povu-
kli u 2023. godini, najve-
ćim smo dijelom iskori-
stili za razvoj komunalne 
infrastrukture, a tim smo 
sredstvima financirali i 
projekte, od ulaganja u 
energetsku učinkovitost 
do ulaganja u društvenu 
infrastrukturu, turizam, ci-
vilno društvo i kulturu.

Valja naglasiti da smo 
u 2023. godini zahvaljuju-
ći sredstvima iz fondova 
Europske unije praktično 
udvostručili naš izvorni 
proračunski prihod.

Taj novac nije pao s 
neba, trebalo je osmisliti, 
napisati i prijaviti projek-
te koji su bili uspješni na 
natječajima, i to u konku-
renciji većih gradova, koji 
imaju i puno veći admi-
nistrativni kapacitet za taj 
posao.

Grad Lepoglava u pri-
premi već ima i nove pro-
jekte, koje ćemo financirati 
iz vanjskih izvora, kako bi-
smo nastavili kontinuirano 
podizati kvalitetu života 
svih naših građana!

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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GRAD LEPOGLAVA U SAMOM VRHU PO RASTU POVUČENIH SREDSTAVA IZ FONDOVA EU

Iz EU fondova Lepoglava je lani 
dobila više od dva milijuna eura
Grad Lepoglava je u 2023. godini bio među prva tri grada u Republici Hrvatskoj 
po rastu povučenih sredstava iz EU fondova. Prema podacima konsolidiranih 
izvještaja Ministarstva financije i FINE o prihodima i rashodima te primicima i 
izdacima jedinica lokalne samouprave za 2023. godinu, Lepoglava je ostvari-
la rast od čak 5.040,78 posto u odnosu na prethodnu, 2023. godinu. 

Pritom valja istaknuti, 
kako su prva dva grada na 
ovoj rang ljestvici - Vrbovec i 
Zaprešić, u kategoriji srednje 
velikih gradova, pa je Grad 
Lepoglava najuspješniji ma-
li grad po rastu povučenih 
sredstava iz fondova Europ-
ske unije. Lepoglava je u 
2023. godini iz EU fondova 
ukupno dobila 2 milijuna 46 
tisuća i 894 eura.

- Grad Lepoglava je već 
godinama orijentiran prema 
povlačenju sredstava iz fon-
dova Europske unije. Naš 
izvorni proračunski prihod 
je oko dva milijuna eura i 
nedostatan je za ostvarivanje 
planova i ciljeva koje smo si 
zadali, posebno onih u ra-
zvoju komunalne i društvene 
infrastrukture te provođenju 
demografskih politika, što 
je jedan od naših prioriteta. 
Da nismo tako uspješni u 
povlačenju europskih sred-
stava morali bismo povećati 

porezna opterećenja za naše 
građane. Podatak o rastu 
povučenih sredstava iz eu-
ropskih fondova pokazuje 
da smo najuspješniji mali 
grad u Republici Hrvatskoj 
prema tom kriteriju. Tih dva 
milijuna kuna, koliko smo 
ukupno povukli u 2023. go-
dini, najvećim smo dijelom 
iskoristili za razvoj komunal-
ne infrastrukture, a tim smo 
sredstvima financirali i pro-
jekte, od ulaganja u energet-
sku učinkovitost do ulaganja 
u društvenu infrastrukturu, 
turizam, civilno društvo i 
kulturu. Valja naglasiti da 
smo u 2023. godini zahva-
ljujući sredstvima iz fondo-
va Europske unije praktično 
udvostručili naš izvorni pro-
računski prihod - istaknuo je 
Marijan Škvarić, gradona-
čelnik Lepoglave.

Podatak o učinkovitosti 
u povlačenju sredstava iz 
europskih fondova svjedoči 

i kako Grad Lepoglava ima 
stručni i administrativni ka-
pacitet kako bi namaknuo 
značajna sredstva iz europ-
skih izvora.

- Taj novac nije pao s ne-
ba, trebalo je osmisliti, napi-
sati i prijaviti projekte koji su 
bili uspješni na natječajima, 
i to u konkurenciji većih gra-
dova, koji imaju i puno veći 
administrativni kapacitet za 
taj posao. Stoga zahvaljujem 
stručnim službama Grada 
Lepoglave i TKIC-u, koji kao 
partner sudjeluje u pripremi 
projekata koje prijavljujemo 
na natječaje. Zahvaljujem i 
članovima Gradskog vijeća 
Grada Lepoglave, koji su 
prepoznali te projekte i svo-
jim odlukama omogućili da 
uspješno ostvarimo projekte 
koji su financirani europ-
skim novcem - poručio je 
gradonačelnik Lepoglave.

GRADU LEPOGLAVI DODIJELJEN UGOVOR O FINANCIRANJU IZRADE 
PROSTORNIH PLANOVA NOVE GENERACIJE

Ugovor vrijedan 25 tisuća eura
Potpredsjednik Vlade i ministar prostornoga uređenja, graditeljstva i državne 
imovine Branko Bačić predstavnicima jedinica lokalne samouprave dodijelio 
je ugovore o financiranju izrade prostornih planova nove generacije, ugovore o 
financiranju izrade strategija zelene urbane obnove i ugovore za projekte ener-
getske obnove zgrada javnog sektora, ukupne vrijednosti 3,6 milijuna eura.

Ugovor o financiranju 
izrade prostornih planova 
nove generacije uručen je 
i gradonačelniku Lepogla-
ve Marijanu Škvariću, 
za projekt „Transformacija 
Prostornog plana uređenja 
grada Lepoglave“ u iznosu 
od 25 tisuća eura.

Gradonačelnik Škvarić 
tom je prigodom naglasio 
kako će se time olakšati, 
osuvremeniti i digitalizirati 
procedure izrade prostornih 
planova u Hrvatskoj, pa tako 
i u gradu Lepoglavi.

- Kako bismo našim 
građanima unaprijedili jav-
ne usluge kroz što lakši i 
brži pristup a poslodavcima 
omogućili još bolje uvjete in-
vestiranja i rada na području 
Grada Lepoglave, nepresta-
no ulažemo u transformaciju 

i digitalizaciju sustava. Dobi-
venim sredstvima omogućit 
ćemo uspostavu platformi i 
digitalnih infrastrukturnih 
servisa za unapređenje pru-
žanja elektroničkih javnih 
usluga te smanjiti optereće-
nje građanima, poslovnim 
subjektima i investitorima - 
istaknuo je Marijan Škvarić 
i dodao kako se ulaganjem 
u digitalizaciju, energetsku 

učinkovitost i održivi razvoj, 
jačaju temelji za bolju kva-
litetu života svih naših sta-
novnika.

Inače, ovo je bio već 12. 
projekt koji je Grad Lepo-
glava proveo u prvih osam 
mjeseci ove godine, čime 
je zadržao vodeću poziciju 
ne samo u Varaždinskoj žu-
paniji, već i na razini cijele 
države.

Gradu Lepoglavi dodijeljen je još jedan vrijedan ugovor o sufinanciranju

AKTUALNO

NAKON NAJAVE ZATVARANJA ODLAGALIŠTA OTPADA U JEROVCU

Nismo dobili odgovor kamo ćemo 
odlagati otpad i koliko će to koštati
Na prijedlog gradonačelnika Milorada Batinića, Gradsko vijeće Grada Ivanca donijelo je odluku o zatvaranju i sanaciji deponija 
u Jerovcu. Time se komunalni otpad s područja grada Ivanca i Lepoglave te općina Maruševec, Bednja, Klenovnik i Donja Voća, 
više neće odlagati na ovoj deponiji. Kako se tek 2028. godine, kada bi trebao proraditi Regionalni centar za odlaganje otpada 
Piškornica, planira odvoz otpada i s našeg područja, postavlja se pitanje kamo će se odlagati otpad s područja bivše općine 
Ivanec za to vrijeme.

- Grad Lepoglava, kao 
ni ostale jedinice lokal-
ne samouprave s čijeg se 
područja otpad odlaže na 
deponiji u Jerovcu, ni-
su dobili odgovor na dva 
ključna pitanja - kamo će-
mo odlagati otpad s pod-
ručja bivše općine Ivanec 
i koliko će za naše građane 
poskupjeti odvoz otpada. 
Kao čelni čovjek Lepoglave 
nemam ništa protiv da se 
zatvori i sanira ta deponija, 
čiji će sadašnji maksimal-
ni kapaciteti biti ispunjeni 
prema procjenama za tri 
do četiri mjeseca, no, oče-
kivao sam da će to pitanje 
biti pokrenuto barem prije 
godinu dana, kako bi nam 
ostalo dovoljno vremena 
da pronađemo odgovor na 
pitanje kamo ćemo s ot-
padom. Također je bilo i 
uputno prije godinu dana 
tražiti pismeno mišljenje 
o toj odluci Ministarstva 
zaštite okoliša i Fonda za 
zaštitu okoliša jer su velika 
sredstva od njihove strane 
uložena u izgradnju i rad 
odlagališta otpada. Batinić 
o nakani zatvaranja depo-
nije u Jerovcu nije obavi-
jestio niti se konzultirao 
s čelnim ljudima jedinica 
lokalne samouprave s čijeg 
se područja otpad odlaže 
u Jerovcu i očito je da sve 
radi na svoju ruku. Kao 
gradonačelnik Lepoglave 
poštivat ću svaku odluku, 
ali nipošto neću dozvoli-
ti da naš grad zbog takve 
jednostrane i neodgovorne 
odluke bude stavljen pred 
gotov čin. Osim toga, bude 
li doista zatvoreno to odla-
galište u velikom će proble-
mu, zbog drugačijeg obima 
poslova i načina rada biti i 
komunalna tvrtka Ivkom, 
pa čak postoji mogućnost 
i otpuštanja ljudi. Kako je  
suvlasnik Ivkoma i Grad 
Lepoglava moramo i o to-
me voditi računa - upozorio 

je gradonačelnik Lepoglave 
Marijan Škvarić.

Ivanec blokira odluku 
hrvatske Vlade na 
štetu Lepoglave

Ovakve jednostrane 
odluke, koje ne uvažavaju 
komunalne potrebe drugih 
jedinica lokalne samoupra-
ve na području bivše op-
ćine Ivanec, posljedica su 
nemara i neodgovornosti 
u vođenju Grada Ivanca u 
posljednjih dvadesetak go-
dina.

- Jedan od primjera je 
i problem vodoopskrbe 
na području bivše općine 
Ivanec. Grad Ivanec se je 
protivio da vodoopskrbu 
preuzme varaždinski Var-
kom, a u dvadeset godina 

mandata gradonačelnika 
Batinića Ivkom nije uspio 
preuzeti vodoopskrbu čak 
ni na cijelom području Gra-
da Ivanca. Na barem polo-
vici područja Grada Ivanca 
vodu i dalje distribuira Var-
kom. No, zbog ponovo poli-
tikantskih odluka gradona-
čelnika Ivanca vezanih uz 
vodoopskrbu, već je neko 
vrijeme zaustavljen projekt 
aglomeracije na području 
Grada Lepoglave, jer je u 
blokadi odluka Vlade Re-
publike Hrvatske da cijela 
Varaždinska županija bude 
jedno distributivno područ-
je, što uostalom nalaže i za-
kon. Tu racionalnu i jedino 
logičnu odluku nije donio 
gradonačelnik Lepoglave, 
nego Vlada Republike Hr-
vatske, koja ju je donijela 
temeljem stručnih argume-
nata - naglasio je lepoglav-
ski gradonačelnik.

U sustavu će biti 
voda s Ivančice

Da bi se zaustavila pro-
vedba ove odluke hrvatske 

Vlade u javnosti se plasi-
raju čak i potpuno netočne 
informacije vezane uz kva-
litetu vode koju distribuira 
Varkom.

- Najprije treba ista-
knuti kako nitko neće uze-
ti lokalne vodovode. Grad 
Lepoglava, odnosno tvrtka 
Varkom, koja vodi projekt, 
dobila je i građevinsku 
dozvolu za novi sustav 
vodoopskrbe na području 
aglomeracije koja obuhva-
ća naselja od Čreta do Ka-
meničkog Vrhovca. U tom 
novom sustavu vodoopskr-
be nije predviđeno preuzi-
manje lokalnih vodovoda 
nego se planira izgradnja 
potpuno novog sustava. S 
druge strane, potpuno su 
neutemeljene priče da će u 

novom sustavu teći „varaž-
dinska voda loše kvalitete i 
prepuna nitrata“, jer će i u 
novom sustavu, kao i sada, 
teći voda s Ivančice. Bilo 
bi potpuno nerazumno da 
Varkom distribuira vodu 
s udaljenosti od trideset 
kilometara, kada su izvori 
nadomak Lepoglave. No, 
zbog nesuradnje ponajprije 
Ivkoma i odbijanja da se s 
Varkomom postigne razu-
man dogovor, Lepoglava 
je nažalost, talac politikan-
stva čelnika Ivanca i Varaž-
dina. Umjesto razgovora i 
dogovora plasiraju se laži i 
obmanjuju se građani, ka-
ko bi se ostvarili neki drugi 
ciljevi - upozorio je Marijan 
Škvarić, gradonačelnik Le-
poglave.

KAO GRADONAČELNIK LEPOGLAVE 
POŠTIVAT ĆU SVAKU ODLUKU, ALI 

NIPOŠTO NEĆU DOZVOLITI DA NAŠ 
GRAD ZBOG TAKVE JEDNOSTRANE 

I NEODGOVORNE ODLUKE BUDE 
STAVLJEN PRED GOTOV ČIN - 

UPOZORIO JE GRADONAČELNIK 
LEPOGLAVE

POTPUNO SU NEUTEMELJENE PRIČE DA ĆE U NOVOM SUSTAVU TEĆI 
„VARAŽDINSKA VODA LOŠE KVALITETE I PREPUNA NITRATA“, JER ĆE I U 

NOVOM SUSTAVU, KAO I SADA, TEĆI VODA S IVANČICE. BILO BI POTPUNO 
NERAZUMNO DA VARKOM DISTRIBUIRA VODU S UDALJENOSTI OD TRIDESET 

KILOMETARA, KADA SU IZVORI NADOMAK LEPOGLAVE - NAGLASIO JE 
GRADONAČELNIK MARIJAN ŠKVARIĆ
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U LEPOGLAVI ĆE BITI IZGRAĐENA NOVA 
ZGRADA PO MODELU DRUŠTVENO POTICANE 
STANOGRADNJE

Najmanje 
16 stanova 
po značajno 
povoljnijoj cijeni
Nakon što je Vlada Republike Hrvatske ove go-
dine donijela odluku o prijenosu u vlasništvo 
Agenciji za pravni promet i posredovanje ne-
kretninama nekretnine u katastarskoj općini 
Lepoglava, za realizaciju Programa poticane 
stanogradnje, stvoreni su uvjeti za realizaciju 
ovoga kapitalnog projekta u Lepoglavi

- Mladima trebamo 
uz radna mjesta osigura-
ti i krov nad glavom. Sto-
ga smo već na početku 
mog gradonačelničkog 
mandata, 2005. godine, 
na području grada Lepo-
glave izgradili 16 stano-
va po modelu društveno 
poticane stanogradnje, 
što je bio jedan od prvih 
takvih projekata u Hrvat-
skoj. Budući da privatni 
investitori još uvijek ne 
pokazuju interes za grad-
nju stambenih zgrada u 
Lepoglavi, ponovo smo 
pokrenuli projekt POS 
stanova u Lepoglavi. 
Našim mladim obite-
ljima želimo na taj na-
čin omogućiti da riješe 
svoje stambeno pitanje, 
kupnjom novog stana 
po znatno nižoj cijeni. 
Četvorni metar stana u 
novoj POS zgradi koštat 
će naime, 1.792,52 eura, 
što je znatno povoljnije 
od cijene na tržištu, a i 
kamate na stambene kre-
dite kod poslovnih bana-
ka su za kupnju POS sta-
nova povoljnije. Stanovi 
će biti u visokoj, rohbau 
fazi završenosti, dakle, 
uređeni i useljivi. Cijena 
četvornog metra u POS 
stanovima je znatno po-
voljnija, jer je zemljište 
za gradnju darovala Dr-
žava, a komunalnu in-
frastrukturu osigurat će 
Grad Lepoglava - rekao 
je o ovom kapitalnom 
projektu gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Inicijativa za gradnju 

nove zgrade po mode-
lu društveno poticane 
stanogradnje u Lepo-
glavi pokrenuta je još 
prije dvije godine, a ove 
je godine Ministarstvo 
prostornog uređenja, 
graditeljstva i državne 
imovine dalo česticu u 
Lepoglavi Agenciji za 
pravni promet i posredo-
vanje nekretninama na 
kojoj će biti izgrađena 
nova POS zgrada. U me-
đuvremenu je provedena 
i anketa u kojoj je interes 
za kupnju POS stanova 
iskazalo 35 anketiranih 
građana.

- Još ove godine za-
počelo bi projektiranje, 
sljedeće godine bi trebali 
dobiti građevinsku do-
zvolu i raspisati natječaj 
za izvođenje radova, ta-
ko da bi vjerojatno već 
na proljeće 2026. godine 
imali završenu i useljivu 
novu zgradu POS-a u Le-
poglavi - istaknuo je gra-
donačelnik Lepoglave.

Uz provedbu novog 
POS projekta Grad Le-
poglava će i ove godine 
otvoriti novi natječaj na 
kojem će dodijeliti po 
5.500 eura bespovratnih 
sredstava za mlade obi-
telji do 40 godina staro-
sti koji će kupiti kuću ili 
stan, ili će pak započeti 
gradnju kuće na područ-
ju Grada Lepoglave. Do 
sada je ovu poticajnu 
mjeru Grada Lepoglave 
koristilo tridesetak obi-
telji.

POTPORE GOSPODARSTVENICIMA DONOSE REZULTATE

U Lepoglavu dolazi sve 
više investitora
Zahvaljujući gospodarskim mjerama i poticajima na području Grada Lepogla-
ve ulaže sve više stranih, ali i domaćih investitora. 

- Gospodarstvo i radna 
mjesta temelj su razvoja na-
šeg grada, stoga sam kao 
gradonačelnik ulagao veli-
ke napore i puno truda kako 
bismo u Lepoglavi uredili i 
komunalno opremili našu 
poduzetničku zonu i u naš 
grad privukli što više in-
vestitora. Na početku mog 
prvog mandata praktično je 
cijelo gospodarstvo Lepo-
glave bilo na koljenima, ve-
ćina proizvodnih pogona ili 
je već bilo zatvoreno ili su 
pak bili u stečaju. U to smo 
vrijeme na području Grada 
Lepoglave imali gotovo 900 
nezaposlenih. No, upor-
nim radom i nizom mjera 
i potpora uspjeli smo sve 
gospodarske objekte koji 
su bili zatvoreni ponovo 
staviti u funkciju, od bivše 
tvornice Lepa, koju je kupio 
njemački investitor, biv-
šeg Zagorjepleta u kojem 
talijanski investitor, tvrtka 
Ediltec proizvodi izolacijski 
materijal okipor, do bivše 
Tvornice metalnih proizvo-
da TMP, tako da danas u 
Lepoglavi imamo manje od 
stotinu nezaposlenih. To 
su uglavnom ljudi starije 

životne dobi, koji se teško 
zapošljavaju. No, i za njih 
nalazimo rješenja, primje-
rice, provedbom projekta 
- Zaželi - rekao je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

Investitori veliko zani-
manje pokazuju i za Podu-
zetničku zonu u Lepoglavi, 
u kojoj je prodano novih 
osam čestica.

- U Poduzetničkoj zoni 
smo morali najprije izgra-
diti kompletnu komunalnu 
infrastrukturu, od struje i 
vode do pristupne ceste, a 
danas su sve čestice, pa i 
one koje smo prošle i ove 
godine dali na prodaju, 
kupljene. Riječ je o novih 
osam čestica na pet hektara 
površine, koje su kupili in-
vestitori koji će u Lepoglavi 
zaposliti nove ljude i pota-
knuti snažniji gospodarski 
razvoj lepoglavskog kraja. 
Uz ova, proizvodna poduze-
ća, u Lepoglavu je ove go-
dine investirao i trgovački 
lanac Plodine, koji je ovdje 
izgradio moderan trgovač-
ki centar, koji nudi široki 
asortiman proizvoda i izvr-
sno nadopunjuje ponudu 
na području grada Lepogla-

ve. Želim pri tom istaknuti 
kako su investitori u prvoj 
godini oslobođeni plaćanja 
komunalne naknade, iako 
su i komunalna naknada 
i komunalni doprinos na 
području Grada Lepoglave 
čak i deseterostruko niži 
nego oni u većim gradovi-
ma i industrijskim centri-
ma. Te olakšice prepoznaju 
investitori i ulažu u nove 
kapacitete, iako Lepogla-
va nažalost, nema najbolju 
položajnu rentu, jer je uda-
ljena od Varaždina, ali i od 
autocesta. Posebno me ve-
sele velika ulaganja naših, 
domaćih poduzetnika. Grad 
je na raspolaganju poduzet-
nicima i u okviru zakona 
spreman ih je podržati u 
ostvarenju njihovih podu-
zetničkih ideja, jer je rast 
gospodarstva ujedno i naj-
bolja demografska mjera. 
Mladima treba najprije osi-
gurati radna mjesta i krov 
nad glavom, a onda i kva-
litetne društvene sadržaje. 
S ponosom mogu reći da 
Lepoglava danas ima puno 
uspjeha u ova tri segmenta 
razvoja - istaknuo je grado-
načelnik Lepoglave.

Lepoglava je postala centar proizvodnje okipora

Novi trgovački centar Plodina u Lepoglavi

GOSPODARSTVENICIMA DODIJELJENI UGOVORI O DODJELI BESPOVRATNIH 
SREDSTAVA

Razvoj gospodarstva je 
osnova razvoja
Kako bi gospodarstvenicima olakšao poslovanje, Grad Lepoglava je već šestu 
godinu raspisao natječaj za dodjelu potpora male vrijednosti, a ugovore o do-
djeli bespovratnih sredstava s gospodarstvenicima je potpisao gradonačel-
nik Lepoglave Marijan Škvarić.

- Razvoj gospodarstva 
osnova je razvoja grada, 
stoga nastojimo pomoći 
našim gospodarstveni-
cima. Podršku prije svih 
trebaju mladi gospodar-
stvenici koji tek ulaze u 
poduzetničke vode te mali 
poduzetnici. Drago mi je 
da je ovaj projekt dobro 
prihvaćen od naših gospo-
darstvenika. Na raspisani 
natječaj javilo se 26 gospo-
darstvenika, a u odnosu na 
raspoloživa sredstva od 30 
tisuća eura, potpisali smo 
ugovore s 22 gospodar-
stvenika s područja Grada 
Lepoglave. Ukupno je do 
sada ovu potporu iskoristi-
lo 120 gospodarstvenika, 
kojima je dodijeljeno više 
od 160 tisuća eura - rekao 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić prilikom potpisiva-

nja ugovor s gospodarstve-
nicima.

Zadovoljstvo što je do-
djelom bespovratnih potpo-
ra Grad i ove godine pomo-
gao gospodarstvenicima sa 
svog područja istaknuo je 
Željko Huten, vlasnik Ar-
ka obrta, koji je obrt otvorio 
prije 20 godina.

- Tada za gospodar-
stvenike nije bilo ovakvih 
gradskih potpora, koje su 
dobrodošla podrška u na-
šem razvoju i pružanju kva-
litetnijih usluga, posebice 
mladima, koji se sada lakše 
odlučuju započeti svoj po-
duzetnički poduhvat - na-
glasio je Željko Huten.

IZASLANSTVO LEPOGLAVE POSJETILO OPĆINU LOŠKA DOLINA

Najavljena šira suradnja
Gradonačelnik Grada Lepoglave Marijan Škvarić sa suradnicima posjetio je 
pobratimljenu Općinu Loška dolina u Sloveniji.

Delegaciju Grada Le-
poglave, u kojoj su bili i 
vijećnik Grada Lepoglave 
i predsjednik DVD-a Ka-
menica Zorislav Rodek, 
predsjednik DVD-a Viš-
njica Stjepan Križanec 
i predsjednik Udruge ku-
buraša Višnjica Stjepan 
Prašnjički, primio je žu-
pan Općine Loška dolina 
Matjaž Antočič sa surad-
nicima.

Suradnja je prvo uspo-
stavljena između Dobro-
voljnog vatrogasnog druš-
tva i kuburaša iz Višnjice s 
vatrogascima iz Loške do-
line, za što je najzaslužniji 
rođeni Višnjičarec i loški 
vatrogasac Franjo Buko-
vec.

Gradonačelnik Marijan 

Škvarić posebno je ista-
knuo kako je ovaj posjet 
Loškoj dolini bio prigoda 
za širenje dosadašnje su-
radnje na razini udruga i 
škola, te na području spor-
ta, kulture i gospodarstva.

- Obišli smo i gospodar-
sku zonu, te vidjeli kultur-

ne sadržaje, među kojima 
je bio i dvorac Snežnik. 
Zahvaljujemo našim doma-
ćinima na gostoprimstvu 
i druženju, te se nadamo 
njihovoj skoroj posjeti Le-
poglavi - rekao je o ovom 
posjetu gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić.

Gradsku potporu ove su godine dobila 22 gospodarstvenika

Izaslanstvo Lepoglave posjetilo je Lošku dolinu

U TIJEKU TREĆA FAZA UREĐENJA TKIC-A U 
LEPOGLAVI 

Investirano više 
od 140 tisuća 
eura
Radovima treće faze nastavljeno je uređenje 
zgrade TKIC-a u Lepoglavi. Radovi treće faze 
vrijedni su 41 tisuću eura.

- TKIC je kulturni cen-
tar našeg grada u kojem 
se održava većina kultur-
nih, ali i društvenih pa i 
sportskih događanja u 
Lepoglavi. TKIC, zajedno 
s Gradom, ovdje provodi 
niz aktivnosti i na usluzi 
je svim udrugama, kao i 
svim drugim korisnicima 
prostora TKIC-a. Stoga 
smo i inicirali uređenje tog 
objekta, koji je obnovljen 
2009. godine, sredstvima 
koja smo dobili iz fonda 
PHARE 2005., što je bio 
jedan od prvih i najvećih 
projekata u Republici Hr-
vatskoj koji su financirani 
iz tadašnjih pretpristupnih 
fondova Europske unije. 
U drugoj fazi obnove smo 
u prostoru ispod terase 
TKIC-a uredili novi gale-
rijski prostor, koji je otvo-
ren krajem prošle godine, 
a u kojem prezentiramo 
prije svega našu prekra-
snu lepoglavsku čipku, 
ali i likovne radove naših 
umjetnika i kreativaca. Na-
kon završetka druge faze 
ove smo godine započeli 
i treću, koju realiziramo uz 
podršku Ministarstva kul-
ture i medija, koje nam je 
dodijelilo više od 13 tisuća 
eura, dok je Grad Lepo-
glava osigurao gotovo 28 
tisuća eura za financiranje 
ove faze uređenja TKIC-a - 
istaknuo je gradonačelnik 
Lepoglave Marijan Škva-
rić.

Ukupno je u obnovu 
ovog objekta do sada ulo-
ženo više od 140 tisuća 
eura.

- Ove smo godine u 
okviru treće faze obnove 

uredili prilaz za osobe s 
invaliditetom, kako bismo 
sadržaje TKIC-a učinili 
lakše dostupnima i oso-
bama s invaliditetom. U 
ovoj fazi smo uredili i no-
va parkirna mjesta ispred 
tog objekta a sanirali smo 
i glavni ulaz u TKIC. Sada 
su u tijeku radovi na ure-
đenju stepenica i terase 
ispred ulaza, na kojoj će 
biti postavljena nova ka-
mena obloga. Radove 
izvodi poduzeće Graditelj-
stvo Grabar iz Ivanca. U 
ovoj fazi obnove bit će za-
mijenjeni i fasadni prozori 
na ovom objektu - rekao je 
o uređenju Kristijan Bi-
zek, direktor TKIC-a.

Nakon završetka treće 
faze, sljedeće bi godine 
trebala početi i četvrta 
faza, tijekom koje će biti 
nabavljena nova oprema, 
izložbene vitrine i veliki 
ekrani, kako bi se pove-
ćao izložbeni potencijal 
u TKIC-u te kako bi se 
unaprijedila prezentacija 
sadržaja.

- Nakon što smo ener-
getski obnovili zgradu 
gradske uprave, sada su 
u tijeku radovi na energet-
skoj obnovi vatrogasnog 
doma u Višnjici, koji su 
pred završetkom, nakon 
čega ćemo započeti i ener-
getsku obnovu TKIC-a, 
koja bi uključila izolaciju 
fasade, krovišta te zamje-
nu svih prozora na ovom 
objektu, čime bismo zna-
čajno smanjili režijske 
troškove - najavio je nova 
ulaganja u lepoglavski 
TKIC gradonačelnik Mari-
jan Škvarić.

Na stepenište i terasu ispred TKIC-a postavlja se nova kamena obloga
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VIŠE OD 50 TISUĆA EURA ZA PROJEKT SMART CITY

Razvoj grada 
temeljen na 
pametnim rješenjima
Grad Lepoglava jedan je od triju gradova i općina 
na području Varaždinske županije kojemu je dodi-
jeljen ugovor za sufinanciranje razvoja pametnih 
i održivih rješenja i usluga u javnom sektoru.

Gradu Lepoglavi odo-
breno je 50 tisuća i 177 
eura za projekt Smart 
City, a gradonačelniku 
Marijanu Škvariću 
ugovor su dodijelili mi-
nistrica zaštite okoliša i 
zelene tranzicije Marija 
Vučković te direktor 
Fonda za zaštitu okoliša 
i energetsku učinkovi-
tost Luka Balen.

- Ovo je već drugi 
projekt za koji smo dobi-
li sufinanciranje Fonda. 
U pametna rješenja u 
okviru projekta - Smart 
City, investiramo skoro 
130 tisuća eura, a od to-
ga smo prošle i ove go-
dine od Fonda dobili 50 
tisuća eura. Planiramo 
nadogradnju našeg GIS 
sustava, na način da de-
finiramo kompletnu ko-

munalnu infrastrukturu 
u digitalnom obliku kako 
bi naši građani, zajedno 
s gradskom upravom, 
mogli bolje komunicira-
ti o svim prijedlozima i 
mogućnostima koje će-
mo definirati - istaknuo 
je nakon dodjele ugovora 
na svečanosti u Trako-
šćanu gradonačelnik Le-
poglave Marijan Škvarić.

U okviru ovog pro-
jekta Grad će između 
ostalog ulagati u kon-
trolu rasvjete, grijanja i 
hlađenja gradske Uprave 
i svih gradskih površina, 
ali primjerice, i u brojač 
prometa te meteorološ-
koj stanici, kao i u rje-
šenja pametnih prijelaza 
preko ceste, zebri i to 
posebno u blizini dječjih 
vrtića i škola.

ULAGANJEM U KOMUNALNU 
INFRASTRUKTURU POVEĆANA SIGURNOST 
SUDIONIKA U PROMETU

Novi nogostup u 
naselju Mavreki
Gradonačelnik Lepoglave Marijan Škvarić je 
zajedno sa zamjenikom direktora Županijske 
uprave za ceste Varaždinske županije Krunosla-
vom Lukačićem i predsjednikom Mjesnog od-
bora Žarovnica Stjepanom Vreskom, obišao 
nogostup koji je izgrađen od naselja Mavreki do 
privatnog dječjeg vrtića “Runolist”.

U ukupnoj dužini od 
800 metara cestovnu od-
vodnju je izveo ŽUC, a 
gornji postroj je sufinan-
cirao Grad Lepoglava. 
Time je bitno podignuta 
sigurnost svih sudionika 
u prometu, a posebno 
djece koja ide u dječji 
vrtić.

Predsjednik MO Ža-
rovnica posebno je ista-
knuo probleme vezane 
uz povećani promet teš-
kih kamiona koji prevoze 
kameni materijal iz okol-
nih kamenoloma prema 
Sloveniji te je apelirao 
da se ograniči kamionski 

promet i preusmjeri na 
državne ceste.

Sljedeće godine 
planira se nastavak iz-
gradnje nogostupa do 
područne škole u Žarov-
nici, kako bi se povezao 
cijeli prostor od Sutinske 
do rotora za Bedenec.

Gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić tom je pri-
likom istaknuo kako se 
nada da će ŽUC svojim 
programima i dalje pra-
titi potrebe Grada Lepo-
glave u izgradnji nogo-
stupa, sanaciji klizišta i 
uređenju cesta na pogra-
ničnom području.

ZABILJEŽENO

Suradnja 
Lepoglave i Pušće
Delegacija Udruge branitelja Hrvatske - Lepo-
glava i Grada Lepoglave prisustvovala je obilje-
žavanju Dana branitelja općine Pušća.

Suradnja i prijatelj-
stvo dviju udruga traje 
već dugi niz godina, a u 
razgovoru gradonačelni-
ka Lepoglave Marijana 
Škvarića s načelnikom 
općine Pušća Filipom 
Bernardićem istaknute 
su mogućnosti za surad-
nju i prijateljstvo između 

Lepoglave i ove općine. 
Nakon mimohoda, po-
laganja vijenaca na gro-
bove trojice poginulih 
branitelja i svete mise, 
branitelji iz braniteljskih 
udruga iskoristili su pri-
liku za međusobno dru-
ženje i upoznavanje.

Lepoglava je dobila sufinanciranje projekta Smart City

ODRŽANA 25. SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA GRADA LEPOGLAVE

Štićenici Odgojnog doma Pahinsko 
neće biti zbrinuti u Lepoglavi
Vijećnici su na 25. sjednici Gradskog vijeća Grada Lepoglave, koja je održana 
25. rujna, pod predsjedanjem predsjednika Roberta Dukarića, prihvatili niz od-
luka važnih za funkcioniranje Grada.

Nakon polugodišnjeg 
izvještaja o izvršenju grad-
skog proračuna i izvješća 
o radu gradonačelnika, 
prihvaćena je i odluka o iz-
mjenama odluke o nerazvr-
stanim cestama na područ-
ju grada Lepoglave, zatim 
Program demografskih mje-
ra za poticanje rješavanja 
stambenog pitanja mladih 
obitelji, odluka o odabiru 
najpovoljnije ponude u po-
stupku prodaje nekretnina 
u vlasništvu Grada Lepogla-
ve, odluka o odabiru najpo-
voljnije ponude u postupku 
prodaje nekretnina u Podu-
zetničkoj zoni Lepoglava te 
odluka o izmjenama odluke 
o osnivanju prava građenja.

Na sjednici je podnesen 
i amandman, preporuka 
za Odgojni dom Pahinsko, 
kojega su predložili grado-
načelnik Marijan Škvarić 
te vijećnici - Boris Šinko i 
Željko Šoštarić, a kojeg su 
vijećnici jednoglasno podr-
žali.

- Takav je sadržaj na 
području grada Lepoglave 
manje prihvatljiv. Lepoglava 
u tom dijelu ima svoje spe-
cifičnosti i mislim da je za 
tu djecu prihvatljivije zbri-
njavanje u većim gradovima 
- naglasio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Na sjednici je istaknu-
to kako je u prvoj polovici 
godine izvršeno oko trećine 
proračuna planiranog za 
2024. godinu.

Realizirana trećina proračuna
- Ovogodišnji proračun 

planiran je u iznosu od 8 
milijuna eura, a u prvih šest 
mjeseci realizirano je 30 
posto, jer se u prvom dijelu 
godine odrađuju aktivno-
sti koje se tiču društvenog 
segmenta - stipendije, gos-
podarstvo, sport, odgoj i ob-
razovanje, dok se u drugom 
dijelu godine realiziraju svi 
projekti - rekao je gradona-
čelnik.

Prihvaćanjem prijedloga 
nastavlja se i provođenje 
demografskih mjera za rje-
šavanje stambenog pitanja 
mladih obitelji te će uskoro 
biti raspisan natječaj. Na-
ime, Grad Lepoglava daje 
mladim obiteljima za kup-
nju, uređenje ili gradnju sta-
na ili kuće 5.500 tisuća eura 
bespovratnih sredstava, za 

što je predviđeno 26 tisuća 
eura.

Na sjednici je istaknut i 
veliki interes za POS stano-
ve, za koje se je prijavilo 35 
mladih obitelji.

Na dnevnom redu 25. 
sjednice bilo je i pitanje 
državne imovine nad čijim 
upravljanjem Grad nema di-
rektnu ingerenciju.

- Već više od 10 godina 
tražimo da se te nekretnine 
daju Gradu Lepoglavi. To je 
problem, mi smo gradsku 
imovinu maksimalno ure-
dili i stavili je u funkciju, a 
državna imovina nam je 
godinama breme, koje koči 
razvoj i daljnja ulaganja - 
naglasio je na sjednici gra-
donačelnik Lepoglave.

Na sjednici je bilo riječi 
i o prodaji nekretnina u Po-
duzetničkoj zoni, pri čemu je 
istaknuto kako su prodane 
sve čestice u Poduzetničkoj 
zoni.

Gradonačelnik Marijan 
Škvarić je na sjednici odgo-
varao i na vijećnička pitanja. 
Vijećnik Mario Galinec pi-
tao je u kojoj je fazi proved-
ba projekta širokopojasnog 
interneta. Odgovarajući na 
ovo pitanje gradonačelnik 
Škvarić je naglasio kako je 
projektna dokumentacija 
završena te bi do kraja ove 
godine moglo započeti po-
stavljanje instalacija.

Vijećnica Ana Marija 
Čelig upozorila je na veliki 
promet teretnih kamiona na 
graničnom prijelazu Zlogo-
nje, a gradonačelnik je ista-
knuo kako je već nekoliko 
puta ukazivao na problem 
prometovanja teretnih ka-
miona pa je upućen i dopis 
ŽUC-u Varaždinske župa-
nije, održan je i sastanak s 
PU varaždinskom, a o tom 
problemu je obaviješten i 
župan Varaždinske županije 
Anđelko Stričak.

Vijećnika Mladena Ju-
rišu zanimalo je stanje civil-
ne zaštite na području Gra-
da, koju je gradonačelnik 
ocijenio visokom ocjenom, 
jer zahvaljujući uređenim 
bujičnim potocima i reguli-
ranom koritu rijeke Bednje 
nakon nedavnih obilnih kiša 
nije došlo do izlijevanja.

Deponija otpada u Jerovcu
Vijećnik Zorislav Ro-

dek postavio je pitanje o 

zatvaranju deponije otpada 
u Jerovcu.

- Nemam službenu infor-
maciju vezanu uz deponij. 
Početkom kolovoza kolege 
načelnici i ja, koji imamo 
ugovor za odvoz smeća s Iv-
komom, zatražili smo sasta-
nak s vlasnikom deponija i 
gradonačelnikom Ivanca, 
ali ni nakon dva mjeseca 
od gradonačelnika nismo 
dobili nikakav odgovor. No, 
na našu inicijativu ali i di-
rektora Ivkoma, zakazan je 
sastanak na koji je došao i 
gradonačelnik Ivanca, koji 
je tom prilikom rekao da je 
osobno inicirao potpisiva-
nje ankete za mještane Je-
rovca da se deponij zatvori. 
Da se prije godinu dana od 
Fonda zatražilo produljenje 
za deponij Jerovec na dvije 
godine, kada bi se trebao 
otvoriti regionalni centar 
Piškornica, do ovoga ne bi 
došlo. Fond je bio spreman 
sufinancirati s čak 50 po-
sto da se na godinu, dvije 
produži odlaganje otpada u 
Jerovcu - obrazložio je gra-
donačelnik.

I vijećnik Boris Šinko 
postavio je pitanje vezano 
uz deponij u Jerovcu, pa se 
je zanimao je li Grad pokre-
nuo inicijativu za pronalaže-
nje novog deponija za odla-
ganje lepoglavskog smeća.

- Komunalna tvrtka Iv-
kom je ta koja bi to trebala 
napraviti. Ivkom je pokre-
nuo inicijativu prije mjesec 
dana, kada ih je vlasnik, 
Grad Ivanec, obavijestio 
da odluku o tome donosi 
Gradsko vijeće i da neće 
osigurati mogućnost odva-
janja odnosno deponiranja 
na Jerovcu. I mene zanima 
kakvo će rješenje imati ko-
munalno poduzeće i koliko 
će to koštati? Odgovore od 
onih od kojih bi ih trebali 
dati još uvijek nismo dobili 
- istaknuo je gradonačelnik 
Škvarić.

Vijećnicu Mariju Ribić 
zanimalo je provođenje no-
vog POS programa u Lepo-
glavi, a u odgovoru je grado-
načelnik Škvarić istaknuo 
da je interes za kupnju POS 
stanova iskazalo 35 mla-
dih obitelji, koji će četvorni 
metar stambenog prostora 
u novoj POS zgradi plaćati 
1.792,52 eura.

Vijećnika Hrvoja Kova-

PROJEKT STARI I MLADI – ZAJEDNO U ZAJEDNICI

Učenici iz Kamenice pomažu 
starijim osobama
Učenici Osnovne škole Ivana Rangera iz Kamenice, u sklopu projekta Stari i mladi 
- zajedno u zajednici obilaze starije osobe na svom području, pomažući im, između 
ostalog, u kućanskim poslovima i radovima na otvorenom. Tako su nedavno posje-
tili i Evicu Jug (89) koja živi u Kameničkom Podgorju, u kućici podno Ravne gore.

Iako u poodmaklim 
godinama i narušenog 
zdravlja, Evica Jug svakog 
dobronamjernika dočeka s 
osmijehom na licu. Njenu 
energiju i životnu mudrost, 
osim susjeda i geronto-
domaćice koja ju redovito 
posjećuje, prepoznali su i 
učenici kameničke osnov-
ne škole, kojima je Evica 
Jug ispričala kako se je ne-
kada živjelo u Kameničkom 
Podgorju.

U projekt su se uz uče-
nike i nastavnike, uključili 
i roditelji, a suradnja je, 
uz podršku Varaždinske 
županije, Grada Lepo-
glave i Društvo Crvenog 
križa Varaždinske župani-
je, ostvarena i s lokalnim 
poduzetnicima, Gradskim 
društvom Crvenog križa 
Ivanec, Mjesnim odborom 
Kamenica, Caritasovim do-
mom „Sv. Ivana Krstitelja“ 
u Ivancu i Udrugom umi-
rovljenika Lepoglava.

Starijima najviše 
nedostaje razgovor

- Prilikom obilaska sta-
rijih osoba saznali smo 
kako njima u fokusu nije 
pomoć, njihov težak život, 
već im nedostaje socijalna 
interakcija, nedostaju im 
ljudi, razgovor. Surađujući 
s udrugama koje djeluju na 
našem području, poticali 
smo učenike da provode 
vrijeme sa starijim osoba-
ma - rekla je dr. sc. Mirja-
na Posavec, ravnateljica 
Osnovne škole Ivana Ran-
gera. 

Osmero učenika ove 
škole nakon provođenja 
projekta odlučilo je volonti-
rati u Crvenom križu.

- Obilazili smo sela na 
našem području i starije 
osobe koji u svojim kućan-
stvima žive sami te im po-
magali. Baka Evica uvijek 
nas je dočekala nasmijana 
i spremna udijeliti nam po-
koju svoju mudrost. Među-
tim, već kod prvog obilaska 
uvidjeli smo da joj je peć 
prilično stara i derutna, te 
smo počeli skupljati sred-
stava za nabavu nove peći 
- rekao je Borna Erdec, je-

dan od učenika kameničke 
škole koji je postao i volon-
ter Crvenog križa.

Pohvala učenicima
Podršku u akciji kupnje 

peći za Evicu Jug učenici-
ma iz Kamenice pružio je 
župan Varaždinske župani-
je Anđelko Stričak.

- Često mislimo da 
učenike zanimaju samo 
mobiteli, tableti, računala. 
Međutim, ako im se uka-
že prilika da promišljaju o 
svom kraju, ljudima koji 
žive s njima i oko njih, on-
da vidimo da su puni em-
patije, ljubavi prema svom 
zavičaju, starijim osobama, 
da jako dobro promišljaju i 
percipiraju svijet oko sebe. 
Ovdje svjedočimo jednom 
jako dobro osmišljenom 
projektu, dobroj realizaciji 
i velikom učeničkom sr-
cu - pohvalio je učenike iz 
Kamenice župan Anđelko 
Stričak.

Grad pomaže osobama 
u potrebi

Baka Evica zahvalila je 
učenicima, ali i svima koji 
su se uključili u ovaj pro-
jekt i pomogli joj oko naba-
ve peći.

- Stara peć već je pre-
gorjela iznutra i nije dobro 
grijala. Jako sam sretna, jer 
će mi zime biti toplije u mo-
joj kućici, na mom brijegu. 
Borim se koliko mogu, ne 
ide se meni s ovog mog bri-
jega, jer kad jednom odem, 
više se ne budem vratila. A 
volim biti ovdje, volim ovu 
dječicu, susjede, svoje lju-
de - rekla je baka Evica.

O njoj već devet godi-
na brine gerontodomaćica 

Aleksandra Štefanek.
- Baka Evica treba po-

moć u svemu, za nju rje-
šavam sve njene admini-
strativne stvari, pomažem 
joj oko nabavke, plaćanje 
računa. Obzirom na niske 
prihode nije si mogla pri-
uštiti peć koja bi ju duže 
vremena služila, ali zahva-
ljujući ovim učenicima, 
županiji, ova peć sigurno 
će ju ugrijati, pa zimi neće 
morati brinuti o svom to-
plom domu - istaknula je 
gerontodomaćica Aleksan-
dra Štefanek i dodala kako 
je baka Evica najdugovječ-
nija korisnica programa Po-
moć u kući starijim osoba-
ma kojeg provodi Društvo 
Crvenog križa Varaždinske 
županije.

Kroz razne programe i 
aktivnosti, veliku brigu o 
starijim osobama na svom 
području posvećuje i Grad 
Lepoglava. Jedan od tih 
projekata je i projekt „Za-
želi“.

- U radu Grada Lepogla-
ve skrb i briga za potrebite, 
posebice za osobe starije 
životne dobi i samce visoko 
je na listi prioriteta. Nasto-
jimo im biti na raspolaga-
nju, slušati njihove potre-
be i pomoći im u skladu s 
mogućnostima. Drago mi je 
da je taj osjećaj pomoći ne-
kome u potrebi prepoznat i 
kod djece u osnovnoj školi. 
Jer kad dođete ovdje, raz-
govarate sa starijim sumje-
štanima, kad osjetite tu ži-
votnu energiju, to je nešto 
što mladi trebaju slušati i 
vidjeti - zaključio je grado-
načelnik Lepoglave Mari-
jan Škvarić.

Baka Evica Jug s učenicima - volonterima iz Kamenice

Izgrađeno je novih 800 metara nogostupa od naselja Mavreki do 
dječjeg vrtića „Runolist“

ča je zanimalo je hoće li kod 
novog trgovačkog centra u 
Lepoglavi biti postavljena 
dodatna vertikalna i hori-
zontalna prometna signali-
zacija kako bi se povećala 
sigurnost a gradonačelniku 
je uputio i pitanje vezano uz 
izjednačavanje plaća djelat-
nika u predškolskim ustano-
vama s onima u školskim.

- Grad je već uputio do-
pis Hrvatskim cestama kako 
bi se bolje uredila prometna 
signalizacija kod trgovačkog 
centra - odgovorio je grado-
načelnik Lepoglave, te je 
istaknuo da je Grad Lepogla-
va jedan od rijetkih gradova 
koji je već od ožujka, kada je 

bilo zadnje usuglašavanje 
koeficijenata za nastavnike i 
profesore u osnovnim škola-
ma, u našem dječjem vrtiću 
usuglasio njihove plaće s 
plaćama profesora i učitelja.

Vijećnik Željko Šoštarić 
postavio je pitanje o koe-
ficijentu i osnovici plaće 
gradonačelnika Lepoglave, 
na što mu je odgovoreno 
da je ove godine donijeta 
odluka o plaćama službeni-
ka u skladu sa zakonom, u 
kojem precizno piše koja je 
osnovica za plaću za držav-
ne službenike, odnosno za 
gradonačelnika, koju donosi 
Vlada Republike Hrvatske.
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U LEPOGLAVI OBILJEŽEN DAN EUROPSKE 
BAŠTINE

Modna revija 
inspirirana 
lepoglavskom 
čipkom
Dan europske baštine, koji je tradicionalno 
održan u sklopu Međunarodnog festivala čip-
ke u Lepoglavi, započeo je zanimljivim radio-
nicama na kojima su učenici i njihovi mentori 
aplicirali lepoglavsku čipku na različite ukra-
sne i uporabne predmete, a okušali su se i u 
pletenju tekstilnim trakama.

Posjetitelji su na 
Tawanu Doma kultu-
re mogli sudjelovati u 
radionici - Od niti do 
haljine, a svi zaintere-
sirani mogli su uživo 
vidjeti i probati izraditi 
lepoglavsku čipku.

Veselu radioničku 
atmosferu na Tawanu 
je zamijenila atraktivna 
modna revija na kojoj su 
se predstavile sve gene-
racije, od polaznica vr-
tića preko srednjoškolki 
do poznate dizajnerice 
Zdenke Bunić.

Prvo su svoje kre-
acije posjetiteljima 
pokazale djevojčice iz 
predškolske skupine 
Dječjeg vrtića Lepogla-
va. Amelie Kolačko, 
Korina Husnjak, Azra 
Špac i Mateja Župa-
nić pokazale su radove 
koje u izradili polaznici 
grupe Male čipkarice iz 
DV Lepoglava.

Učenice Srednje 
strukovne škole iz Va-
raždina ove su godine 
u svojim kreacijama 
spojile čipku, modu i 
mladost te su kroz njih 
ispričale priču o stilu, 
kreativnosti i izraža-
vanju. Modne kreacije 

koje su napravile su 
simbioza urbanog, mo-
dernog i tradicionalnog, 
pa su posjetitelji uživali 
u zanimljivim kombi-
nacijama. Ove kreacije 
su napravile učenice 
4L razreda - Dora Brle-
ković, Leticija Cikač, 
Hana Friščić, Iva Jal-
šić, Tara Kranželić, 
Larisa Križanić, Lea 
Kukec, Lara Sakač, 
Zara Šipuš, Stella Mi-
chel Tobias i Nela Ži-
nić pod vodstvom men-
torica Verice Busije i 
Ane Detoni.

Za kraj ove modne 
priče djevojke su posje-
titeljima pokazale pre-
krasne ljetne haljine na-
stale u modnom ateljeu 
Zdenke Bunić. Pistom 
su prošetale i pokazale 
kolekciju lijepih bijelih 
haljina na koje su apli-
cirani motivi lepoglav-
ske čipke - Sunce, Ljeto 
u šumi, Dubravka, Do-
brila i Tikvice.

Uvodno je na Danu 
europske baštine pre-
davanje na temu „Kul-
turna baština koja obli-
kuje naš današnji način 
života održala dr. sc. 
Mirjana Posavec.

OTVORENA IZLOŽBA - LEPOGLAVSKI FESTIVALI 
U FILATELIJI 2

Priča o festivalu kroz 
filatelističke uratke
U pavlinskom samostanu u Lepoglavi u petak, 
13. rujna, otvorena je zanimljiva filatelistička 
izložba - Lepoglavski festivali u filateliji 2, na 
kojoj je njezin autor Milan Pavleković izložio 
izbor poštanskih maraka, poštanskih žigova i 
dopisnica s motivima lepoglavske čipke i me-
đunarodnog festivala čipke u Lepoglavi.

Na ovoj autorskoj 
izložbi Milana Pavleko-
vića, predsjednika Va-
raždinskog kluba kolek-
cionara, posjetitelji su 
u hodniku pavlinskog 
samostana imali prigodu 
vidjeti i filatelističke rari-
tete koji „pričaju čipkar-
sku priču“.

- I ove godine na-
stavljamo pričati priču o 
lepoglavskom festivalu 
čipke kroz filatelističke 
uratke, pa smo ovoga 
puta predstavili naš fe-
stival od 2013. do 2017. 
godine. Danas ponovo 
možemo uživati u filateli-
stičkoj čipkarskoj priči i 
prisjetiti se detalja i tre-
nutaka, koje smo možda 
već i zaboravili, a svaka-
ko su vrijedni spomena. 
Poštanska marka je je-
dan od identiteta države, 
pečat njene državnosti, 
no, ona je i umjetničko 
djelo koje priča svoju 
priču. Lepoglava je izu-
zetno ponosna da je u 
Hrvatskoj među rijet-
kim gradovima s tako 
velikim brojem izdanih 
poštanskih marki, koje 
dočaravaju našu povijest 
i bogatu čipkarsku tra-
diciju u Lepoglavi - ista-
knuo je na otvorenju ove 
zanimljive filatelističke 
izložbe Milan Pavleković.

Na otvorenju izložbe 
u pavlinskom samostanu 
Marina Milovec, vodi-
teljica lokacije Hrvatske 
pošte Ivanec, naglasila 
je značaj ovakvih filateli-
stičkih izložbi.

- Čipke i poštanske 
marke, fini su i maleni 
predmeti, no, kao što 
nas fine niti čipke pove-
zuju s cijelim svijetom, 
tako i poštanske marke 

promoviraju Lepoglavu, 
čipku ali i njenu bogatu 
povijesnu baštinu i pri-
rodne ljepote - naglasila 
je Marina Milovec i u ime 
Hrvatske pošte čestitala 
na izvrsnoj organizaciji 
ovoga međunarodnog fe-
stivala u Lepoglavi.

Novu filatelističku 
izložbu na međunarod-
nom festivalu čipke po-
hvalio je i gradonačel-
nik Lepoglave Marijan 
Škvarić, koji je tom pri-
godom posebno zahvalio 
njenom autoru Milanu 
Pavlekoviću, Varaždin-
skom klubu kolekciona-
ra i Hrvatskoj pošti.

- Pod svodom ovo-
ga prekrasnog zdanja 
pavlinski redovnici su 
stvarali vrijednu kultu-
ru i iznimnu ljepotu. Ta 
ljubav prema lijepom, 
prema kulturi i baštini, 
povezuje nas i spaja, ali 
nas i određuje kao ljude i 
kao - grad. Te vrijednosti 
koje ima naša Lepogla-
va, zahvaljujući poštan-
skim markama pronose 
se po cijelom svijetu - 
rekao je gradonačelnik 
Marijan Škvarić, koji je i 
otvorio ovu izložbu u pa-
vlinskom samostanu.

Na izložbi su pred-
stavljeni i likovni radovi 
učenika osnovnih škola 
i djece iz dječjih vrtića 
s lepoglavskog područja 
na temu čipke i međuna-
rodnog festivala čipke u 
Lepoglavi.

Budući da je za tu 
priliku u pavlinskom sa-
mostanu radio i „poštan-
ski ured“ posjetitelji su 
s festivala mogli poslati 
razglednice koje su peča-
tirane prigodnim poštan-
skim žigom.

U LEPOGLAVI ODRŽAN 28. MEĐUNARODNI FESTIVAL ČIPKE

Čak 35 atraktivnih izložbi najljepših europskih čipki 
Podizanjem festivalske zastave, uza zvuke fanfara, u Lepoglavi je u petak, 13. rujna, svečano otvoren 28. Međunarodni festival čipke, na kojem su posjetitelji u tri festivalska 
dana imali priliku vidjeti neke od najljepših primjeraka čipke iz čak petnaest europskih zemalja, među kojima su bile i čipke iz Turske, ovogodišnje zemlje - partnera ove najzna-
čajnije i najstarije kulturne priredbe u Lepoglavi.

Gradonačelnik Lepo-
glave Marijan Škvarić 
istaknuo je na svečanom 
otvorenju festivala kako 
je Lepoglava grad velike i 
osebujne povijesti, vrijed-
nog kulturnog naslijeđa 
i prirodnih znamenitosti 
- grad čipke i čipkarstva.

- Ovaj festival je po-
stao dragocjena tradicija 
koja povezuje umjetnost 
izrade čipke širom svijeta. 
Lepoglava nije poznata 
samo po svojoj čipki, ona 
je srce kulturne baštine 
koja se prenosi kroz bo-
gatu povijest i tradiciju 
vezanu uz - pavline, lepo-

glavsku crkvu i pavlinski 
samostan. Njenu ljepotu 
i vrijednost prepoznao je 
i UNESCO, koji je lepo-
glavsku čipku 2009. go-
dine uvrstio na svjetsku 
listu nematerijalne kultur-
ne baštine čovječanstva. 
Izrada lepoglavske čipke 
nije samo zanat, ona je 
odraz našeg identiteta, 
naše predanosti i našeg 
zajedništva kroz stoljeća. 
Svaki konac i nit, svaki 
uzorak čipke priča priču o 
životima naših predaka, o 
njihovim običajima i sva-
kodnevnim iskustvima. 

Lepoglava je već dugo 
poznata kao središte maj-
storski izrađene čipke, 
tradicija njene izrade seže 
i daleku prošlost i prenosi 

se iz generacije na gene-
raciju naših majstorica. 
Stoga umjetnost njezine 
izrade i dalje cvijeta - na-
glasio je na svečanosti 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Tkanje vremena
Govoreći na sveča-

nom otvaranju gradona-
čelnik Marijan Škvarić je 
posebno istaknuo veliki 
međunarodni ugled ovog 
međunarodnog festivala 
čipke.

- Ovogodišnji moto fe-
stivala je - Tkanje vreme-
na, kako bismo istaknuli 

koliko je truda i muke 
potrebno za izradu naše 
prekrasne čipke. Pono-
sni smo što danas, kao 
domaćin međunarodnog 
festivala čipke, možemo 
predstaviti ne samo našu 
tradicionalnu čipku, već 
i njene suvremene in-
terpretacije. Na festivalu 
ove godine predstavljamo 
povijesni put lepoglavske 
čipke, od njenih najljep-
ših primjeraka do apli-
kacije čipke na keramici, 
nakitu, crkvenom ruhu, 
odjevnim predmetima ili 
poštanskim markama. 
Ove godine imamo po-
sebnu čast što možemo 
surađivati s Republikom 
Turskom, ovogodišnjom 
zemljom - partnerom fe-
stivala čipke u Lepoglavi, 
koju simbolizira zajedniš-
tvo i kulturna razmjena. 
Ta nam suradnja omo-
gućava stvaranje novih 
veza i prijateljstava među 
svima nama koji dijelimo 
strast prema čipki i nje-
zinoj izradi. Ta suradnja 
otvara vrata novim mo-
gućnostima. Lepoglava 
je ovih dana čipkarsko 
središte Europe - poručio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Na ovogodišnjem fe-
stivalu čipke u Lepoglavi 
predstavljene su čipke 
iz čak 15 zemalja Euro-
pe - Slovenije, Slovačke, 
Poljske, Belgije, Italije, 
Malte, Mađarske, Bosne 
i Hercegovine, Crne Go-
re, Španjolske, Bugarske, 
Engleske, Francuske, Au-
strije i Turske, a posjeti-
telji ovoga festivala mogli 
su vidjeti i najljepše čipke 

iz Hrvatske - čipke iz Pa-
ga, Primoštena, Splita, Si-
kirevaca, Križevaca, Trga 
kraj Ozlja, Svete Marije i 
Krašića.

Atraktivna ponuda 
zemlje - partnera

Značaj ovoga festiva-
la na svečanom otvorenju 
istaknuo je i Anđelko 
Stričak, župan Varaždin-
ske županije.

- Varaždinska župa-
nija se ponosi lepoglav-
skom čipkom, čipkarica-
ma i njihovom vještinom, 
koja je očuvana već gene-
racijama. One su u čipku 
utkale puno vremena, 
zato je ovogodišnji moto 
festivala - Tkanje vreme-
na, priznanje čipkaricama 
i njihovoj vještini, ali i svi-
ma koji su svojim trudom 
i zalaganjem pomogli 
da se lepoglavska čipka 
očuva kroz stoljeća. Lepo-
glava danas, osim svoje 
čipke, posjetiteljima može 
ponuditi i druge atraktiv-
ne sadržaje, od Gaveznice 
do Parka prirode Zagor-
ske gore. Čipka je ogle-
dalo duše ovoga kraja 
- poručio je na svečanom 
otvaranju župan Anđelko 
Stričak.

U ime Veleposlan-
stva Republike Turske u 
Republici Hrvatskoj i ve-
leposlanice Njezine Eks-
celencije Hayrye Nur-
dan Erpulat Altuntasv, 
domaćinima je zahvalio 
Fuat Kormaz, ravnatelj 
Turskog kulturnog centra 
Yunus Emre u Zagrebu, 
koji je posebno istaknuo 
snažne kulturne, ali i gos-
podarske veze Republike 

Turske i Lepoglave.
- Ponosni smo da je 

upravo Turska ovogodiš-
nja zemlja - partner ovoga 
uglednog festivala. Vjeru-
jem da će predstavljanje 
bogate turske kulturne 
baštine na festivalu u 
Lepoglavi pridonijeti još 
boljem razumijevanju i 
prijateljstvu između naša 

dva naroda te da će naša 
suradnja biti još bolja i 
sadržajnija - istaknuo je 
ravnatelj Turskog kultur-
nog centra u Zagrebu.

Rebrendiranje Lepoglave
Uzvanicima na sveča-

nom otvaranju 28. Među-
narodnog festivala čipke 
u Lepoglavi obratio se je i 
ministar pravosuđa, upra-
ve i digitalne transfor-
macije Damir Habijan, 
izaslanik predsjednika 
Vlade Andreja Plenko-
vića.

- Svjedočimo svojevr-
snom rebrendiranju Lepo-
glave, grada bogate povi-
jesti i vrijedne baštine u 
kojem su pavlini ostavili 
duboki trag. Na svojoj bo-
gatoj povijesnoj baštini, 
ali i prirodnim ljepotama 
i posebnostima, kakav je 
Gaveznica, na kojoj će biti 
izgrađen i moderni Cen-

tar za posjetitelje te budu-
ći Park prirode Zagorske 
gore, Lepoglava gradi 
svoju budućnost - ista-
knuo je ministar Damir 
Habijan. 

Organizaciju ovoga 
festivala pohvalio je i 
saborski zastupnik Go-
ran Kaniški, izaslanik 
predsjednika Hrvatskog 
sabora Gorana Jandro-
kovića.

- Ove godine će na fe-
stivalu biti predstavljene 
čipke iz čak 15 europskih 
zemalja, a posebno atrak-
tivne izloške imat ćemo 
priliku vidjeti zahvaljuju-
ći Turskoj, ovogodišnjoj 
zemlji - partneru. Turska 
je ove godine donijela i 
dašak Orijenta u naš kraj. 
Ovogodišnji moto - Tka-

nje vremena, zorno poka-
zuje kako je u izradu čipke 
potrebno uložiti puno vre-
mena ali i ljubavi prema 
njenoj izradi. Lepoglava je 
već niz godina značajno 
europsko središte čipke, 
koje čuva, štiti i promo-
vira tu vrijednu baštinu 
koja je uvrštena i na listu 
UNESCO-a. Posebno za-
hvaljujem majstoricama 
čipkarstva u Lepoglavi na 
trudu i maru koje su ut-
kale u lepoglavsku čipku, 

čija je ljepota prepoznata 
širom svijeta - rekao je 
Goran Kaniški, koji je i 
otvorio 28. Međunarodni 
festival čipke u Lepoglavi.

Na svečanosti otvore-
nja uručena su i priznanja 
počasne majstorice Veri-
ci Dubovečak, Štefici 
Dubovečak, Zoi Dubo-
večak, Katarini Stru-
par, Slađani Končev-
ski i Vesni Težak.

U programu svečanog 
otvaranja ovogodišnjeg 
festivala nastupili su i me-
zzosopranistica Blanka 
Tkalčić i pijanist Marko 
Biškup.

Međunarodni festival 
čipke u Lepoglavi održan 
je pod visokim pokro-
viteljstvom predsjedni-
ka Republike Hrvatske 
Zorana Milanovića, 
koji je festival posjetio 
posljednjeg festivalskog 
dana, kada se je zadržao 
u ugodnom razgovoru s 
lepoglavskim čipkarica-
ma, koje su mu predsta-
vile umijeće izrade lepo-
glavske čipke. Pokrovitelji 
Međunarodnog festivala 
čipke u Lepoglavi bili su - 
Ministarstvo kulture i me-
dija, Ministarstvo turizma 
i sporta, Ministarstvo po-
ljoprivrede, šumarstva i 
ribarstva, Hrvatsko povje-
renstvo za UNESCO, Hr-
vatska turistička zajedni-
ca i Turistička zajednica 
Varaždinske županije, Va-
raždinska županija i Grad 
Lepoglava te Veleposlan-
stvo Republike Turske u 
Zagrebu, Turski kulturni 
centar Yunus Emre, Mi-
nistarstvo obrazovanja 
Republike Turske i pred-
stavnik turske nacionalne 
manjine Grada Zagreba.

Gradonačelnik Marijan Škvarić istaknuo je kako je čipka dio 
identiteta Lepoglave

Izloške na festivalu sa zanimanjem je razgledao i ministar 
pravosuđa, uprave i digitalne transformacije Damir Habijan

Uzvanici na svečanosti otvaranja ovogodišnjeg Međunarodnog 
festivala čipke u Lepoglavi

Festival je posjetio i predsjednik Republike Zoran Milanović

Na svečanosti otvorenja uručena su i priznanja počasne majstorice

U ime zemlje - partnera na svečanosti je govorio Fuat Kormaz, 
ravnatelj Turskog kulturnog centra u Zagrebu

Sudionice atraktivnih modnih revija na ovogodišnjem festivalu čipke
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U PARKU HRVATSKIH BRANITELJA OBILJEŽEN 
DAN POBJEDE I DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI 
TE DAN HRVATSKIH BRANITELJA

Sjećanje na 
pobjednike u 
Domovinskom ratu 
Svečanost obilježavanja Dana pobjede i domo-
vinske zahvalnosti te Dana hrvatskih branite-
lja održana je kod spomenika poginulim brani-
teljima u Lepoglavi.

- Da nije bilo vaše 
hrabrosti i odricanja, 
da niste na početku Do-
movinskog rata stali na 
branik naše domovine, a 
neki su na oltar domovi-
ne položili ono najsvetije 
- svoje živote, danas ne bi 
bilo slobodne Hrvatske. 
Zahvaljujući žrtvi brani-
telja s ponosom možemo 
obilježavati i slaviti Dan 
pobjede, jer mi smo po-
bjednici u Domovinskom 
ratu. Danas obilježavamo 
i Dan domovinske zahval-
nosti, jer moramo doži-
votno biti zahvalni svima 
koji su nam to omogućili - 
naglasio je na svečanosti 
gradonačelnik Lepoglave 
Marijan Škvarić.

Zdravko Jakop, 
državni tajnik u Mini-
starstvu obrane, nekada 
pripadnik 7. gardijske 
brigade Puma, prisjetio 
se slavnih dana Domo-
vinskog rata.

- Mi branitelji smo 
na operaciju Oluja čeka-
li od zime jer smo se na 
Dinaru popeli još u zimi 
1994. godine. Na Dinari 
je poginuo 31 pripadnik 
7. gardijske brigade, tre-
ćina ukupno poginulih 
pripadnika ove postrojbe. 
Podizanje hrvatske zasta-
ve na kninskoj tvrđavi bio 
je veličanstveni trenutak, 
cijela je Hrvatska slavi-
la pobjedu i slobodu, ali 
pripadnici Puma nastavili 
su oslobodilačke akcije i 
tek su se nakon 840 dana 
vratili u vojarnu u Varaž-
dinu - podsjetio je general 
Zdravko Jakop na te slav-
ne dane pobjede u Domo-
vinskom ratu.

Na svečanosti je go-
vorio i Ivan Hranj, iza-
slanik ministra hrvatskih 
branitelja Tome Medve-

da, potpredsjednika Vla-
de Republike Hrvatske.

- Oluja je bila završni 
udarac pobjednika. Mo-
žemo biti ponosni što su 
hrvatski branitelji iz lepo-
glavskog kraja dali izuzet-
no veliki broj žrtava, s ob-
zirom na broj stanovnika. 
Rijetko je koji narod na 
ovim hrvatskim prostori-
ma imao priliku boriti se 
za svoju zemlju, a kroz ci-
jelu povijest često smo se 
borili za druge. U Domo-
vinskom ratu borili smo 
se za svoju zemlju, svoju 
budućnost i perspektivu. 
Rijetko je koji ovako ma-
li narod svojom snagom, 
svojom voljom, pod svo-
jim vodstvom uspio uje-
diniti i osloboditi zemlju 
- rekao je Ivan Hranj.

Predsjednik Udruge 
branitelji Hrvatske Lepo-
glava, Stjepan Ficko, 
također je posebno ista-
knuo doprinos Lepoglav-
čana u Domovinskom 
ratu.

- Čak 10 posto sta-
novnika Lepoglave sudje-
lovalo je u ratu, 12 brani-
telja je smrtno stradalo na 
gotovo svim ratištima u 
Hrvatskoj. U ime Udruge 
zahvaljujem Gradu i gra-
donačelniku Škvariću što 
su doprinijeli organizaciji 
ove svečanosti, kako bi i 
ove godine zahvalili ratni-
cima iz Lepoglave - nagla-
sio je Stjepan Ficko.

Tom prigodom za-
hvalnice su dobile djelat-
ne vojne osobe koje su 
sudjelovale u vojno - re-
darstvenoj akciji “Oluja” 
- Zdravko Jakop, Mla-
den Kapustić, Dalibor 
Škvarić, Krunoslav 
Vuglač, Mario Cerov-
čec, Stjepan Raić i Mi-
ljenko Hojsak.

ODRŽAN TRADICIONALNI GODIŠNJI KONCERT 
LIMENE GLAZBE LEPOGLAVA

Atraktivni 
glazbeni program
Na festivalu čipke i ove je godine, posljednjeg 
festivalskog dana, upriličen već tradicionalni, 
godišnji koncert Limene glazbe Lepoglava.

Članovi gradske 
glazbe, koji su u sve-
čanom šatoru nastupili 
pod vodstvom dirigen-
ta Nikole Zvera, izveli 
su atraktivni jednosatni 
program, nakon kojeg 
su se festivalskoj publici 
predstavili i njihovi ovo-
godišnji gosti - Big band 
Čakovec.

Glazbenici iz Čakov-
ca, svojim su sjajnim 
nastupom i vrhunskom 
izvedbom jazz standarda 
ali i tradicionalnih međi-
murskih popjevki, odu-
ševili publiku i pokazali 
da su jedan od najboljih 
sastava takve vrste u Hr-
vatskoj.

U GRADSKOJ KNJIŽNICI ODRŽAN KNJIŽEVNI SUSRET

Predstavljen prvijenac Anite 
Husnjak
U Gradskoj knjižnici Ivana Belostenca održana je promocija knjige - Nezahval-
na, autorice Anite Husnjak. 

Na predstavljanju nje-
zinog književnog prvijenca 
Anita Husnjak je govorila 
o ideji i motivaciji, ali i hra-
brosti da napiše knjigu o 
sebi u maloj sredini u kojoj 
se svi međusobno poznaju.

Brojnu publiku na ovoj 
promociji pozdravili su 
mag. Margareta Geček, 
ravnateljica knjižnice u Le-
poglavi i gradonačelnik Le-
poglave Marijan Škvarić.

- Grad Lepoglava se po-
nosi bogatom tradicijom, 
baštinom i kulturom koju 
je baštinio od pavlina i od 
čipkarica. Kultura ima po-
seban značaj jer su njezin 

temelj ljudi. Anita Husnjak 
je najbolji primjer objedi-
njavanja kulturnog talenta 
u likovnom stvaralaštvu 

kao i književnom. Upuću-
jemo joj velike čestitke i 
zahvalu. Grad Lepoglava je 
imao zadovoljstvo biti po-
krovitelj knjige, te će i ubu-
duće poticati sva kulturna 
stvaralaštva - istaknuo je 
na promociji gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

U glazbenom dijelu pro-
grama nastupili su mladi 
glazbenici - gitarist Mar-
ko Markuš i vokalistica 
Helena Galovac.

U Gradskoj knjižnici održana je promocija knjige Anite Husnjak

Predstavljanje knjige Nezahvalna pobudilo je veliko zanimanje publike

Limena glazba Lepoglava na tradicionalnom godišnjem koncertu

U OSNOVNIM ŠKOLAMA OTKRIVENA SPOMEN OBILJEŽJA BIVŠIM UČENICIMA 
- BRANITELJIMA POGINULIMA U DOMOVINSKOM RATU

Spomen poginulim 
braniteljima
U osnovnim školama u Lepoglavi, Kamenici i Višnjici otkrivena su spomen obi-
lježja nekadašnjim učenicima tih škola koji su poginuli u Domovinskom ratu. 

Spomen obilježja otkri-
vena su u okviru projekta 
Varaždinske županije kojim 
se, postavljanjem spomen 
obilježja u osnovnim ško-
lama, kojima je osnivač 
Varaždinska županija, želi 
sačuvati spomen na 104 
poginula i nestala branite-
lja s područja Varaždinske 
županije.

U Osnovnoj školi An-
te Starčevića u Lepogla-
vi postavljeno je spomen 
obilježje u spomen na 
- Dragutina Godinića, 
Alojzija Kosa, Marka 
Ledinščaka, Marijana 
Matišića, Dragutina Na-
glaša i Vladu Škalca; u 
Osnovnoj školi Ivana Ran-
gera u Kamenici u spomen 
na Tomu Jambora i Josi-
pa Kapustića, a u Osnov-

noj školi Izidora Poljaka u 
Višnjici u spomen na Stje-
pana Križanca.

Spomen obilježja ot-
krivena su u nazočnosti 
učenika i djelatnika škola, 

članova obitelji poginulih 
branitelja, članova Udruge 
branitelji Hrvatske Lepo-
glava i gradonačelnika Le-
poglave Marijana Škva-
rića.

PROSLAVA BLAGDANA SVETOG BARTOLA U KAMENICI

Održan Memorijalni 
nogometni turnir
U prigodi obilježavanja blagdana svetog Bartola apostola održan je 19. Memo-
rijalni malonogometni turnir sjećanja na Tomu Jambora, Josipa Kapustića i 
Stjepana Vusića, poginule vukovarske branitelje iz župe Kamenica.

Program je počeo na 
blagdan svetog Barto-
la apostola, procesijom 
kroz Kamenicu do Va-
trogasnog doma DVD 
Kamenica i spomen obi-
lježja, gdje su položeni 

vijenci za poginule bra-
nitelje, a toga je dana 
služena i sveta misa te 
je organizirano i tradici-
onalno druženje obite-
lji poginulih hrvatskih 
branitelja, organizatora, 

gostiju i uzvanika u Re-
storanu JAK u Žarovnici, 
a potom i svečanost otva-
ranja 19. Memorijalnog 
malonogometnog turnira 
na sportskom kompleksu 
u Žarovnici.

KONCERT U LEPOGLAVSKOJ ŽUPNOJ CRKVI

Virtuozni nastup turske 
pijanistice
Zahvaljujući Republici Turskoj, ovogodišnjoj zemlji - partneru Međunarodnog 
festivala čipke u Lepoglavi, festivalska publika je imala priliku uživati i u izni-
mnoj glazbenoj večeri, koju je u župnoj crkvi u Lepoglavi, u subotu, 14. rujna, 
izvela poznata turska pijanistica Tutu Aydinoğlu. 

Virtuozna pijanistica iz 
Turske u Lepoglavi je izvela 
dojmljiv koncertni program 
pod nazivom - Međusto-
ljetno putovanje Turskom. 
Publika u župnoj crkvi u 
Lepoglavi tako je uživala 
u izvedbi rijetko izvođenih 
skladbi koje počivaju na 
bogatoj glazbenoj tradiciji 
Turske, među kojima je bi-
lo i jedno od najpoznatijih 
djela suvremenog turskog 
skladatelja Hasana Uçar-
sua - Ostaci ljetnog puto-
vanja: Priča o četiri drevna 
grada, te djelo turskog skla-
datelja i pijanista Cemala 
Reşita Reyja - Šetnja gra-

dom koji se sastoji od us-
pomena, koje je ovaj turski 

skladatelj posvetio starom 
Istanbulu.

SJAJAN KONCERT ESTRADNIH ZVIJEZDA

Publiku oduševili 
Vanna i Martin 
Kosovec
Na ovogodišnjem festivalu čipke publika 
je mogla uživati i u sjajnom koncertu naših 
estradnih zvijezda - Ivane Vrdoljak Vanne i 
Martina Kosovca.

Druge festivalske 
večeri, u svečanom ša-
toru u gradskom parku 
u Lepoglavi, Vanna je 
izvedbom svojih naj-
većih hitova oduševila 
publiku, a velikim aplau-
zom nagradila je i sjajni 
nastup mladog Martina 
Kosovca, koji je sjajno 

otpjevao domaće i strane 
evergreene.

Na koncertu, koji 
je protekao u odličnoj 
atmosferi, organizatori 
su našoj poznatoj pje-
vačici poklonili ogrlicu 
od čipke, koju je izradila 
umjetnica Snježana Va-
rović.

Spomen obilježja otkrivena su u osnovnim školama u Lepoglavi, 
Kamenici i Višnjici

U Kamenici je svečano proslavljen blagdan svetog Bartola

Turska pijanistica Tutu Aydinoğlu na koncertu u Lepoglavi
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U LEPOGLAVI ODRŽANI 13. SUSRETI VINARA Z BREGOV

Šampion je 
chardonnay 
Dejana Bartoleca
U organizaciji Udruge vinara, vinogradara i 
voćara „Klopotec“ u Lepoglavi su u okviru pri-
redbe Lepoglavski dani održani i tradicionalni 
- Susreti vinara z bregov.

Na ovom susretu vi-
nogradara organizirano 
je i ocjenjivanje vina, a u 
konkurenciji 77 sortnih 
i miješanih vina titulu 
šampiona osvojio je De-
jan Bartolec iz Lepoglave 
s vinom Chardonnay iz 
2023. godine.

Na ocjenjivanju vi-
na u Lepoglavi, enolo-
zi - Jasminka Šaško, 
Mare Miošić Greblički 
i Valentino Herceg do-
dijelili su 14 zlatnih, 47 
srebrnih i 10 brončanih 
medalja.

Na manifestaciji Le-

poglavski dani Udruga 
Klopotec podijelila je 
diplome svim vinarima, 
a posjetiteljima je po-
nudila kotlovinu te vina 
koja su bila na ocjenji-
vanju. Tako je i šampi-
on izložbe Dejan Barto-
lec svojim nagrađenim 
chardonnayom počastio 
prisutne, a s Ivicom Cuj-
zekom pripremio je i više 
od 100 porcija kotlovine. 
Ugodno druženje na su-
sretu vinara u Lepoglavi 
uz pjesmu je potrajalo do 
dugo u noć.

NASTAVLJENA SURADNJA GRADA LEPOGLAVE 
I PČELARSKE UDRUGE „ČMALICO“

Osiguran šećer 
za prihranu pčela
Nastavljajući odličnu suradnju s Pčelarskom 
udrugom Čmalico Grad Lepoglava je osigurao 
šećer za prihranu pčela.

- Kako su ove godine 
zbog suše bili nepovolj-
ni uvjeti za pčelare, bilo 
je potrebno provoditi 
prihranu pčela. Tako je 
Grad Lepoglava osigu-
rao šećer za sve pčelare 
i pčelarske zajednice na 
području grada Lepo-
glave. Kako imamo 23 
registrirana pčelara, koji 
imaju 739 pčelarskih za-
jednica, za svaku zajed-
nicu osigurano je po 4 

kilograma šećera, što je 
ukupno nešto manje od 
tri tone. Pčelari su izra-
zili zadovoljstvo na ovoj 
pomoći, koja će pomoći 
pčelama da prezime i 
da se ne oslabe pčelar-
ske zajednice - rekao je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, nakon podje-
le koja je organizirana 
ispred nove trgovine Plo-
dina u Lepoglavi.

GRAD NAGRAĐUJE NAJIZVRSNIJE UČENIKE

Nagrada 
najmaturantu 
Alenu Frketinu
Grad Lepoglava nastavio je nagrađivati učeni-
ke za postignute uspjehe u obrazovanju. Na-
kon što je u lipnju nagradio učenice i učenike 
koji su postigli izvrsne rezultate na županij-
skim, državnim i međunarodnim natjecanjima, 
gradonačelnik Marijan Škvarić prigodne po-
klone i novčanu nagradu uručio je Alenu Frke-
tinu, mladom Lepoglavčanu koji je proglašen 
najmaturantom generacije 2023./2024.

Alen Frketin bio je 
učenik Srednje škole 
Ivanec, gdje je tijekom 
sve četiri godine gimna-
zijskog obrazovanja po-
stigao odličan uspjeh 
s prosjekom - 5,0, a iz-
vrsne rezultate ostvario 
je i na županijskim te 
državnim natjecanjima 
iz povijesti, geografije i 
hrvatskog jezika.

Gradonačelnik Škva-
rić čestitao je mladom 
Lepoglavčanu te mu je 
poželio puno sreće i što 
bolje rezultate u nastav-

ku obrazovanja.
- Alenu čestitam i že-

lim mu mnogo uspjeha u 
akademskom školovanju 
jer je stekao sve uvjete 
za upis na Medicinski 
fakultet u Zagrebu. S 
obzirom na njegov trud, 
zalaganje i usvojene rad-
ne navike, siguran sam 
da uspjeh neće izostati. 
Ovo je jedna prekretnica 
u njegovu životu i vjeru-
jem da će naposljetku bi-
ti vrlo zadovoljan svojim 
izborom - rekao je grado-
načelnik Škvarić.

UZ SVJETSKI DAN UČITELJA 

Lijepi ali i težak 
posao
Povodom Svjetskog dana učitelja gradona-
čelnik Lepoglave Marijan Škvarić obišao je 
osnovne škole i dječje vrtiće na području Gra-
da Lepoglave.

- Uz čestitke i pri-
godne poklone zahvalio 
sam na njihovom radu 
koji je istovremeno naj-
ljepši i najteži posao. 
Kako budućnost našeg 
grada temeljimo na mla-
dim i obrazovanim ljudi-
ma - rad sa djecom ima 

posebnu važnost - te će 
grad Lepoglava učiniti 
sve da se  na polju obra-
zovanja pomogne kako 
djeci i učenicima, tako i 
njihovim odgajateljima i 
nastavnicima - poručio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Ugodno druženje na susretu vinara u Lepoglavi

LOKALNA AKCIJSKA GRUPA - SJEVEROZAPAD

Uspješna promocija na 
Špancirfestu
Lokalna akcijska grupa - Sjeverozapad i ove je godine svojim članovima omo-
gućila besplatnu promociju na Špancirfestu.

Petnaest izlagača - obi-
teljska poljoprivredna gos-
podarstva, udruge i tvrtke, 
u deset festivalskih dana 
u dvije izložbene kućice 
na Franjevačkom trgu, na 
atraktivnoj lokaciji kraj 
ulaza u zgradu Varaždin-
ske županije, posjetitelji-
ma je predstavilo lokalne 
poljoprivredne proizvode 
te predmete tradicijskog 
rukotvorstva.

- Zadaća lokalnih ak-
cijskih grupa je poticanje 
razvoja poljoprivrede i kva-
litete života na ruralnom 
području, no, LAG Sje-
verozapad kontinuirano 
nastoji poticati i nepoljo-
privredne djelatnosti na 
svom području, kao što 
su primjerice, turizam i 
tradicionalni obrti, ali i 
proizvodnju poljoprivred-
nih proizvoda s većom 
dodanom vrijednošću, kao 
što je proizvodnja bučinog 
ulja, sokova i drugih do-
maćih i zdravih proizvoda. 
Besplatnom promocijom 
i na ovoj priredbi LAG 
Sjeverozapad omogućuje 
našim članovima da lakše 
plasiraju svoje proizvode 
na lokalnom tržištu i da na 
učinkovit način dopru do 
svojih kupaca. Osim toga, 
takvim promotivnim aktiv-
nostima želimo osvijestiti 
naše građane o važnosti 
lokalne proizvodnje - ista-
knuo je Marijan Škvarić, 
predsjednik Lokalne akcij-
ske grupe - Sjeverozapad i 
gradonačelnik Lepoglave.

Među najuspješnijim 
LAG-ovima u Hrvatskoj

Predsjednik LAG-a Sje-
verozapad je na Špancir-
festu predstavio i rad ove 
lokalne akcijske grupe, 
jedne od najboljih u Repu-
blici Hrvatskoj.

- Naš LAG je u prošlom 
programskom razdoblju 
bio jedan od najuspješnijih 
lokalnih akcijskih grupa 
po iskorištenosti sredsta-
va u Republici Hrvatskoj. 
U proteklom programskom 
razdoblju za razvoj poljo-

privrede dodijelili smo više 
od milijun eura bespovrat-
nih sredstava obiteljskim 
poljoprivrednim gospodar-
stvima s našeg područja. 
Navedena sredstva je veći-
na od čak 55 obiteljskih po-
ljoprivrednih gospodarstva 
iskoristila za obnovu svoje 
poljoprivredne mehaniza-
cije i tako povećalo svoju 
konkurentnost. Više od 
milijun eura bespovratnih 
sredstava LAG Sjeveroza-
pad je dodijelio i jedinica-
ma lokalne samouprave. 
Bespovratnim sredstvima 
našeg LAG-a financirano 
je 27 projekata gradova i 
općina na području LAG-a 
Sjeverozapad, zahvaljujući 
kojima je poboljšana kva-
liteta života ljudi na rural-
nom području. Naš LAG je 
i na taj način pridonio da 
ljudi ostanu živjeti na selu. 
Zato očekujemo da ćemo u 
novom programskom raz-
doblju biti još uspješniji 
u poticanju ruralnog ra-
zvoja na području našega 
LAG-a. Usvojili smo novu 
Lokalnu razvojnu strategi-
ju, kojom smo dobro de-
finirali potrebe i razvojne 
ciljeve na području LAG-a 
Sjeverozapad, stoga vjeru-
jem da ćemo ponovo biti 
među najuspješnijim lo-
kalnim akcijskim grupama 
u Republici Hrvatskoj te da 
ćemo sredstva koja su nam 
dodijeljena ponovo pamet-
no iskoristiti za poticanje 
održivog razvoja na rural-
nom području - naglasio je 

Marijan Škvarić, predsjed-
nik LAG-a Sjeverozapad.

Za ruralni razvoj - 2 
milijuna eura

Tijekom predstavljanja 
na ovogodišnjem Špan-
cirfestu najavljene su i 
predstojeće aktivnosti ove 
lokalne akcijske grupe u 
novom programskom raz-
doblju do 2027. godine.

- U novom program-
skom razdoblju LAG-u 
Sjeverozapad je dodije-
ljeno milijun 985 tisuća 
i 755 eura bespovratnih 
sredstava za provedbu 
projekata. Ovih, gotovo 2 
milijuna eura, koliko nam 
je dodijeljeno za sufinan-
ciranje provedbe Lokalne 
razvojne strategije LAG-a 
Sjeverozapad, namijenili 
smo za sufinanciranje tri 
intervencije u razdoblju od 
2023. do 2027. godine - za 
potporu modernizaciji i ra-
zvoju poljoprivredne proi-
zvodnje, zatim za potporu 
izgradnji i rekonstrukciji 
javne infrastrukture LAG 
područja te za sufinanci-
ranje nepoljoprivrednih 
djelatnosti na području 
našeg LAG-a. To je sasvim 
novi segment, koji se po-
najprije odnosi na turizam 
i turistički razvoj, koji ima 
veliki razvojni potencijal. 
Prvi u ovom programskom 
razdoblju raspisat ćemo u 
zadnjem kvartalu ove godi-
ne, a bit će namijenjen po-
ljoprivrednicima - najavio 
je Mario Željezić, voditelj 
LAG-a Sjeverozapad.

POČELA JE NOVA ŠKOLSKA GODINA

Grad brine o djeci i mladima
Prvog dana nove školske godine gradonačelnik Lepoglave Marijan Škvarić 
posjetio je Osnovnu školu Ante Starčevića i učenicima zaželio sve najbolje u 
novoj školskoj godini.

- Svima želim uspješnu 
novu školsku godinu, učite, 
zabavljajte se i veselite se, 
jer škola je mjesto upra-
vo za to, ali i pomognite 
svim prvašićima u novom 
životnom poglavlju. Grad 
Lepoglava je uvijek tu za 
vas, spreman vam pomoći 
koliko je u mogućnosti i to 
od najranije dobi pa sve do 
završetka školovanja. Želi-
mo pridonijeti vašem kva-
litetnijem radu i ugodnijem 
boravku u školi - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Da Grad Lepoglava bri-
ne o djeci i mladima poka-
zuju i podaci o izdvajanju 
Grada za program potreba 
u obrazovanju, u iznosu od 
gotovo 60 tisuća eura.

Grad Lepoglava je iz 
proračuna za program po-
treba u obrazovanju, na 
temelju zahtjeva osnovnih 
škola u prvoj polovici 2024. 

godine izdvojio 4.070 eu-
ra, za nagrade učenicima 
i mentorima za postignute 
rezultate na natjecanjima 
za sve tri škole na području 
grada 5.700 eura, za cjelod-
nevni boravak u školama 
izdvojeno je 14.159 eura, za 
troškove pohađanja Glaz-
bene škole za učenike s 
područja Lepoglave 1.230 

eura te za održavanje pred-
stave u osnovnim školama 
725 eura.

Također, Grad Lepo-
glava će i ove godine su-
financirati nabavu radnih 
bilježnica za 458 učenika 
osnovnih škola na svom 
području, za što je izdvo-
jeno 33.254 eura ili 72,61 
eura po učeniku.

NOVO ULAGANJE U PREDŠKOLSKI ODGOJ

Igrala za dječji vrtić u Donjoj 
Višnjici
Gradonačelnik Marijan Škvarić je u prisustvu ravnateljice Dječjeg vrtića Lepo-
glava Valentine Husnjak Ribić, u ime Grada Lepoglave potpisao ugovor s izvo-
đačem radova - tvrtkom Enigma iz Lepoglave, koja će dječjim igralima opremi-
ti podružnicu lepoglavskog Dječjeg vrtića u Donjoj Višnjici.

Ukupna vrijednost in-
vesticije je 32.145 eura, a 
projekt je Grad Lepoglava 
prijavio na natječaj Središ-
njeg državnog ureda za de-
mografiju i mlade usmjeren 
na poboljšanje materijalnih 
uvjeta u dječjim vrtićima. 
Središnji državni ured Gra-
du je za sufinanciranje odo-
brio iznos od 20.542 eura.

- Grad Lepoglava je svo-
jim ulaganjem omogućio 
dostupnost dječjih vrtića 
svakom djetetu, pa u Le-
poglavi nema liste čekanja. 
Ovakva ulaganja dodatno 
naglašavaju temeljni cilj - a 
to je dobrobit djece - ista-

knuo je gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić.

Radovi će završiti ove 
jeseni kada će dječja igrala 

- tobogani, mostići, sjedali-
ce, ljuljačke, penjalice i nji-
halice biti na raspolaganju 
djeci u Donjoj Višnjici.

LAG Sjeverozapad je na Špancirfestu i ove godine svojim članovima 
omogućio besplatnu promociju

U školske klupe u tri osnovne škole sjelo je ove školske godine 458 
učenika

Gradonačelnik je čestitao mladom Lepoglavčanu Alenu Frketinu - 
najmaturantu generacije 2023./2024.

Dječji vrtić u Donjoj Višnjici ove će jeseni dobiti nova igrala
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U SKLOPU 28. MEĐUNARODNOG FESTIVALA 
ČIPKE U LEPOGLAVI ODRŽAN I IZBOR LJEPOTE

Miss Varaždinske 
županije za Miss 
Hrvatske
U nedjelju, posljednjeg dana ovogodišnjeg 
Međunarodnog festivala čipke, u Lepoglavi je 
održan i izbor Miss Varaždinske županije za 
Miss Hrvatske na kojem je lenta pripala - Lauri 
Oković. 

Na natjecanju, koje je 
održano u šatoru u grad-
skom parku u Lepogla-
vi, sudjelovalo je osam 
kandidatkinja iz Varaž-
dinske županije - Dora 
Brleković, Simona 
Bunić, Tea Bunić, Me-
lani Šantalab, Tajana 
Punčec, Laura Oković, 
Lana Lončar i Melani-
ja Čaklec.

- Održavanje ovog 
događaja u Lepoglavi 
dodatno naglašava vezu 
između ljepote, mode i 
tradicije. Kroz izbor Miss 
Varaždinske županije ne 
promoviraju se samo lje-
pota i talent kandidatki-
nja, već i lokalni običaji, 
čime se doprinosi očuva-
nju i promociji hrvatske 
baštine na regionalnom 
i nacionalnom nivou. Po-
vezivanje tradicije izrade 
lepoglavske čipke, izbora 
Miss Hrvatske i suvre-

menih modnih kolekcija 
zanimljiv je način da se 
spoje kulturna baština, 
ljepota i moderna mo-
da. Tradicija čipke ovdje 
postaje ne samo simbol 
ljepote i elegancije, već i 
način na koji se hrvatska 
kulturna povijest prenosi 
na novu generaciju kroz 
jedan od najprepoznat-
ljivijih oblika suvreme-
nog izražavanja - modu 
i ljepotu - istaknula je 
Iva Loparić Kontek, 
vlasnica licence Miss 
Hrvatske.

Osam natjecateljica 
u izboru za Miss Varaž-
dinske županije nosilo 
je kolekciju Calico Mo-
od, a poseban pečat ovoj 
kolekciji dao je i nakit 
ručno izrađen upravo od 
elemenata lepoglavske 
čipke, koji je izradila po-
znata lepoglavska umjet-
nica Snježana Varović.

U izboru je sudjelovalo osam djevojaka

U Lepoglavi je za Miss Varaždinske županije za Miss Hrvatske 
izabrana Laura Oković

OVOGODIŠNJI JAILHOUSE FESTIVAL OBILOVAO JE RAZNOVRSNIM 

SADRŽAJIMA

Grad po mjeri mladih
Ovogodišnji Jailhouse festival, kojeg je u Lepoglavi od 9. do 15. kolovoza or-

ganizirala Nezavisna udruga mladih, bio je ispunjen atraktivnim sportskim, 

glazbenim i zabavnim programima.

Festival je započeo već 
tradicionalnom - kviznom 
večeri na Tavanu te haklom 
na košarkaškom igralištu, 
a nastavljen je atraktivnim 
nogometom na vodi te uvi-
jek zabavnim karaokama.

Zanimljivo predavanje 
o vilama ove je godine na 
festivalu održao televizijski 
novinar Kristijan Petrović, 
a posjetitelji su se mogli 

okušati u popularnoj igri 
Escape Room te pogledati 
film u atraktivnom - kinu 
pod zvijezdama. I ove su 
godine organizirane razne 
društvene igre, na festivalu 
se igrala i odbojka te bad-
minton, pa su posjetitelji 
mogli uživati u raznovrsnim 
sadržajima, među kojima 
je bio i urnebesni nastup 
Aleksa & Bare te Saše Tur-
kovića i Gorana Vugrinca.

Festival je završio u če-
tvrtak sjajnim koncertom 

popularnog Leta 3.
Organizaciju festivala 

pohvalio je gradonačelnik 
Lepoglave Marijan Škvarić.

- Hvala Nezavisnoj 
udruzi mladih što su i ove 
godine organizirali još je-
dan uspješan festival. Za-
hvaljujući njima, Jailhouse 
festival postao je jedan od 
glavnih događaja u našem 
gradu, koji svake godine 
privuče sve veći broj posje-
titelja. Dakako, svega toga 
ne bi bilo da u Udruzi ne ra-
de sposobni ljudi koji znaju 
svoj posao i koji se trude da 
naša Lepoglava bude grad 

po mjeri mladih - rekao je 
gradonačelnik Škvarić.

U LEPOGLAVI JE I OVE GODINE OBILJEŽEN EUROPSKI TJEDAN SPORTA

Sudjelovalo više od tisuću djece
U Lepoglavi, prvom Europskom gradu sporta u Republici Hrvatskoj, i ove je godine obilježen - Europski tjedan sporta. Od 23. do 30. 
rujna, u ovoj manifestaciji kojom se diljem Europe promiče sport i tjelesne aktivnosti sudjelovalo je više od tisuću djece iz osnovnih 
škola i dječjih vrtića na području grada Lepoglave.

- Europski tjedan spor-
ta u Lepoglavi se obilje-
žava već desetu godinu, a 
do sada je u programima 
koji su organizirani u Eu-
ropskom tjednu sporta su-
djelovalo više od 10 tisuća 
sudionika svih dobnih sku-
pina. Glavna tema kampa-
nje ‘Tjedna sporta’ i ove je 
godine - #BeActive“, kako 
bi se istaknuo glavni cilj 
manifestacije - poticanja 
javnosti na tjelesnu aktiv-

nost tijekom cijele godine. 
Sportski program ove je go-
dine prvenstveno bio nami-
jenjen djeci predškolskog i 
osnovnoškolskog uzrasta, 
kako bi se potaknuli na 
aktivno bavljenje sportom 
kroz razne sportove, odno-
sno klubove. Sastavni dio 
projekta bio je i edukaci-
ja te propagiranje zdrave 
prehrane i zdravog nači-
na života, kao i fair-playa 
te sprječavanje ovisnosti, 

antisocijalnog ponašanja, 
maloljetničkog kriminala, 
rasizma, huliganizma, ek-
stremizma ili bilo kakvog 
drugog oblika društveno 
neprihvatljivog ponašanja 
- istaknuo je Dražen No-
vak, predsjednik Zajedni-
ce sportskih udruga grada 
Lepoglave, koja je i ove 
godine bila organizator ove 
europske priredbe u Lepo-

glavi.
Programi su ove godine 

održani u dječjim vrtići-

ma u Lepoglavi, Višnjici i 
Žarovnici, gdje su organi-
zirane sportske igre te vo-
žnja biciklima, triciklima i 
romobilima, te u osnovnim 
školama u Višnjici, Kame-
nici i Lepoglavi, gdje su 
učenici trčali na stazama 
od 200 do 800 metara.

U program se uključio 
i Fitnes centar Lepoglava 
a ovogodišnji Europski tje-

dan sporta završio je obilje-
žavanjem Svjetskog dana 
hodanja kod planinarske 
kuće Pusti duh na Ravnoj 
gori.

- Lepoglava, kao prvi 
Europski grad sporta u na-
šoj zemlji, promiče sport i 
sportske aktivnosti, a kroz 
ulaganja u sportske objek-
te i sadržaje, osiguravamo 
primjerene uvjete za sport i 
rekreaciju za naše građane 
svih dobnih skupina. Vese-
li me da smo i ove godine 
imali odličan odaziv na ovu 
manifestaciju, a posebno 
me raduje da je u progra-
mu sudjelovao tako veliki 
broj djece. To je najbolje 
jamstvo da sport u Lepo-
glavi ima sigurnu buduć-
nost - naglasio je Marijan 
Škvarić, gradonačelnik 
Lepoglave.

Atrakcija ovogodišnjeg Jailhouse festivala bio je nogomet na vodi

Let 3 je u Lepoglavi održao koncert za pamćenje

Aleks i Bara do suza su nasmijali publiku

Atraktivni sadržaji privukli su veliki broj posjetitelja

U Lepoglavi je po deseti puta obilježen Europski tjedan sporta

U programu su sudjelovali učenici osnovnih škola s područja grada 
Lepoglave

U program su bili uključena i djeca iz dječjih vrtića

Zdrave navike stječu se još u najranijoj dobi
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GASTRONOMSKA PRIREDBA OKUSI HRVATSKE 
I TURSKE

Sva su čula 
uživala
I na ovogodišnjem, 28. Međunarodnom festi-
valu čipke održana je već tradicionalna ga-
stronomska priredba na kojoj zemlja - partner 
predstavlja svoju gastronomiju. Ove je godine 
zemlja - partner - Republika Turska, posjetitelji-
ma festivala ponudila tradicionalna jela - pide te 
neodoljivo ukusne baklave i rahatlokum.

- Želimo da na našem 
festivalu uživaju sva ču-
la. Posjetitelji tako mogu 
uživati u ljepoti izloženih 
čipaka, a zahvaljujući 
Turskoj, ovogodišnoj ze-
mlji - partneru, imaju pri-
liku kušati tradicionalne 
turske specijalitete, ali 
i naša tradicionalna je-
la, kakav je primjerice, 
mlinčani kolač, koji smo 
i zaštitili. Gastronomska 
baština važan je dio naše 
bogate tradicije, stoga i 
nju, baš kao i čipku, želi-

mo sačuvati i predstaviti 
na našem međunarod-
nom festivalu. Zahvalju-
jem Gospodarskoj školi 
u Varaždinu, članicama 
KUD-a Lepoglavski pu-
šlek i našim turskim 
partnerima, uz čiju smo 
podršku i ove godine or-
ganizirali ovu atraktivnu 
gastronomsku priredbu 
- istaknuo je Marijan 
Škvarić, gradonačelnik 
Lepoglave na otvorenju 
„Okusa Hrvatske i Tur-
ske“.

Na festivalu su predstavljene i tradicionalne turske slastice

Članice KUD-a Lepoglavski pušlek pripremile su - mlinčani kolač

UZ SVJETSKI DAN TURIZMA

Čipka i ahat na 
varaždinskom Korzu
Turistička zajednica grada Lepoglave i ove je godine sudjelovala u obilježava-
nju Svjetskog dana turizma, koje je održano na Korzu u Varaždinu u organiza-
ciji Turističke zajednice Varaždinske županije.

Varaždinci i njihovi 
gosti mogli su vidjeti ra-
znoliku turističku ponudu 
lepoglavskog kraja s nagla-
skom na lepoglavsku čipku 
i lepoglavski ahat.

- Vesele nas ovakve 
promocije i rado smo se 
odazvali pozivu županijske 
turističke zajednice da za-
jedno obilježimo Svjetski 
dan turizma. Varaždincima 
i njihovim gostima predsta-
vili smo lepoglavsku čipku 
i ugodno nas je iznenadio 
interes posjetitelja baš za 
čipku koja je prepoznata 
kao svjetska vrijednost ne-
materijalne kulturne bašti-
ne - istaknula je Ljubica 
Dubovečak, direktorica 
Turističke zajednice grada 
Lepoglave.

Gradonačelnik Lepo-
glave i predsjednik Turi-
stičke zajednice grada Le-
poglave Marijan Škvarić 

na Korzu u Varaždinu raz-
govarao je sa zainteresira-
nim građanima o bogatoj 
ponudi lepoglavskog kra-
ja, podsjetivši pritom kako 
se Svjetski dan turizma 
obilježava 27. rujna još od 
1980. godine da bi se unu-
tar međunarodne zajednice 
jačala svijest o turizmu i 
njegovom gospodarskom, 

sociološkom, kulturnom i 
političkom značaju.

- Lepoglava je grad 
iznimno bogate kulturne 
baštine, a na toj vrijednoj 
ostavštini lepoglavskih pa-
vlina Lepoglava temelji i 
svoju atraktivnu turističku 
ponudu i nove turističke 
sadržaje - naglasio je Mari-
jan Škvarić.

U LEPOGLAVI OTVOREN SUPERMARKET PLODINA

Bogata ponuda u novoj 
trgovini
Na prigodnoj svečanosti u Lepoglavi je otvoren novi supermarket tvrtke Plodine.

Ovaj moderni super-
market Plodina u Lepoglavi 
prostire se na 2.000 metara 
četvornih vrhunski uređe-
nog prostora koji prati sve 
trgovačke trendove uređe-
nja i opremanja, a kupcima 
nudi široki asortiman rob-
nih marki i bogatu ponudu 
poznatih brendova po po-
voljnim cijenama.

- Otvaranjem trgovač-
kog centra Plodine dodatno 
smo nadopunili sadržaje 
koje imamo u Lepoglavi. 
Gospodarsko ulaganje, 
komunalno uređenje i za-
pošljavanje ljudi su nove 
vrijednosti koje smo ostva-
rili u partnerstvu s čelnim 
ljudima Plodina. Zahvalju-
jem svima koji su doprini-
jeli realizaciji ovog lijepog 
projekta - istaknuo je na 

otvorenju gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Tvrtka Plodine tom je 
prigodom dala donaciju 
Udruzi umirovljenika Lepo-
glava, Udruzi branitelja Hr-
vatske Lepoglava i KUD-u 
Lepoglavski pušlek.

Kupcima novog super-
marketa na raspolaganju su 
i odjeli mesnice, voća i po-
vrća, samoposlužna pekara 
s dnevno svježe pečenim 
pekarskim proizvodima te 
gastro odjel s pripremom 
jednostavnih toplih jela.

Turistička ponuda Lepoglave predstavljena je na glavnom varaždinskom trgu

Novi supermarket Plodina u Lepoglavi


